
Protokół Nr VIII/1/2011 

z VIII sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 29 marca 2011 r.  

w sali posiedzeń Ratusza, ul. Rynek 1. 

 
 

Na  ustawowy  stan  25  radnych  w  VIII  sesji  Rady  Miasta  Rzeszowa  uczestniczyło  

24  radnych,  co  stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad  (lista obecności  stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu). 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – dokonał otwarcia VIII sesji Rady 

Miasta  i  prowadził  obrady.  Powitał  radnych,  Prezydenta Miasta  Rzeszowa,  jego  Zastępców  

i  współpracowników  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  2  do  protokołu),  Dyrektorów 

Wydziałów  Urzędu  Miasta,  kierowników  jednostek  współdziałających  z  Miastem, 

Przewodniczących  Rad  Osiedlowych  (lista  obecności  stanowi  załącznik  nr  3  do  protokołu),  

a  także  przedstawicieli  radia,  prasy  i  telewizji,  przybyłych  zaproszonych  gości  

i mieszkańców miasta (lista obecności stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 

 

Następnie  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  przedstawił  proponowany  porządek 

obrad VIII sesji Rady Miasta Rzeszowa (porządek obrad stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Uchwała  zmieniająca  uchwałę w  sprawie  uchwalenia Wieloletniej  Prognozy  Finansowej 

Miasta Rzeszowa na lata 2011 – 2025.  

 

2. Uchwała  w  sprawie  zmian  uchwały  budżetowej  Miasta  Rzeszowa  na  2011  r.  (druk: 

VIII/43/2011). 

 

3. Uchwała  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  bez  oprocentowania  w  Spółdzielni 

Mieszkaniowej „Projektant” (druk: VIII/28/2011). 

 

4. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Boguchwała w 2011 roku (druk: 

VIII/29/2011). 

 

5. Uchwała  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  

i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto Rzeszów przedstawionych 

przez  Gospodarkę  Komunalną  Spółka  z  ograniczoną  odpowiedzialnością,  36‐040 

Boguchwała, ul. Kolejowa 15a (druk: VIII/27/2011). 

 

6. Uchwała w  sprawie  uchwalenia  Programu  usuwania  azbestu  i wyrobów  zawierających 

azbest dla Gminy Miasto Rzeszów na lata 2011 – 2032 (druk: VIII/11/2011). 

 

7. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (druk: VIII/12/2011). 

 

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (druk: VIII/18/2011). 

 

9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy 

ul. M. C. Skłodowskiej w Rzeszowie (druk: VIII/14/2011). 



10. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy 

ul. Ciasnej w Rzeszowie (druk: VIII/15/2011). 

 

11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy 

Al. Tadeusza Rejtana w Rzeszowie na okres 16 lat (druk: VIII/38/2011). 

 

12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy 

ul. Króla Augusta w Rzeszowie na czas nieoznaczony (druk: VIII/34/2011). 

 

13. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości  na  czas 

nieoznaczony (druk: VIII/17/2011). 

 

14. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości  na  czas 

nieoznaczony (druk: VIII/36/2011). 

 

15. Uchwała w  sprawie wyrażenia  zgody na  zawarcie umowy najmu na  czas nieoznaczony 

(druk: VIII/40/2011). 

 

16. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  odwołania  darowizny 

nieruchomości  położonej  w  Rzeszowie  przy  ul.  Bulwarowej  1  na  rzecz  Uniwersytetu 

Rzeszowskiego w przypadku niewykorzystania tej nieruchomości na cel, na który została 

darowana (druk: VIII/19/2011). 

 

17. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy ul. Zawiszy Czarnego 

w Rzeszowie (druk: VIII/13/2011). 

 

18. Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonej  przy  ul.  Dołowej  

w Rzeszowie (druk: VIII/39/2011). 

 

19. Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonej  przy  ul.  Strażackiej  

w Rzeszowie (druk: VIII/37/2011). 

 

20. Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonych  w  Rzeszowie  (druk: 

VIII/35/2011). 

 

21. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonych  

w Rzeszowie przy ul. Lubelskiej (druk: III/22/2010). 

 

22. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  niezabudowanej 

położonej w Rzeszowie przy ulicy Przemysłowej (druk: VIII/16/2011). 

 

23. Uchwała w  sprawie wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  lokalu mieszkalnego  oraz udzielenie 

bonifikaty od nieruchomości  lokalowej położonej przy ul. Towarnickiego 4 w Rzeszowie 

na rzecz Województwa Podkarpackiego (druk: VIII/33/2011). 

 

24. Oświadczenie  Rady  Miasta  Rzeszowa  w  sprawie  przyjęcia  stanowiska  nt.  realizacji 

Uchwały  Nr  LXXX/1383/2010  Rady  Miasta  Rzeszowa  z  dnia  31  sierpnia  2010  r.  

w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 
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25. Uchwała w  sprawie ustanowienia  służebności przejazdu  i przechodu  oraz  zmiany  trasy 

służebności (druk: VIII/32/2011). 

 

26. Uchwała  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  Programu  Stypendialnego  Miasta  Rzeszowa 

(druk: VIII/9/2011). 

 

27. Uchwała w sprawie realizacji projektu w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 

(druk: VIII/7/2011). 

 

28. Uchwała  w  sprawie  rozwiązania  Zespołu  Szkół  Nr  3  w  Rzeszowie  oraz  likwidacji 

Technikum Nr 3 w Rzeszowie, Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 2 w Rzeszowie i Szkoły 

Policealnej Nr 3 w Rzeszowie (druk: VIII/8/2011). 

 

29. Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkół Nr 6 w Rzeszowie (druk: VIII/5/2011). 

 

30. Uchwała w sprawie zmiany siedziby Zespołu Szkół Energetycznych w Rzeszowie  (druk: 

VIII/4/2011). 

 

31. Uchwała w  sprawie  utworzenia  Zespołu  Szkolno  –  Przedszkolnego Nr  7 w  Rzeszowie 

(druk: VIII/41/2011). 

 

32. Uchwała  w  sprawie  utworzenia  Przedszkola  Publicznego  Nr  27  w  Rzeszowie  (druk: 

VIII/42/2011). 

 

33. Uchwała w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany granic miasta Rzeszowa oraz 

wystąpienia z wnioskiem w sprawie zmiany granic (druk: VIII/20/2011). 

 

34. Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Nr  33/1/2011  Studium 

Uwarunkowań  i  Kierunków  Zagospodarowania  Przestrzennego  Miasta  Rzeszowa  

w rejonie ulicy Boya – Żeleńskiego w Rzeszowie (druk: VIII/21/2011). 

 

35. Uchwała w  sprawie przystąpienia do  sporządzenia  zmiany Nr  217/3/2011, uchwalonego  

w  konturze  ABCDEFGHI,  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  

Nr 45/2/2001 zespołu usług publicznych  i komercyjnych przy ul. Litewskiej w Rzeszowie 

(druk: VIII/22/2011). 

 

36. Uchwała w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany Nr  218/4/2011 Miejscowego 

Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  14/1/98  w  rejonie  ulic:  Strzyżowskiej, 

Ustrzyckiej, Dukielskiej i Krośnieńskiej w Rzeszowie (druk: VIII/23/2011). 

 

37. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego  Nr  219/5/2011  w  rejonie  ulic  Przemysłowej  i  Boya  –  Żeleńskiego  

w Rzeszowie (druk: VIII/24/2011). 

 

38. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 220/6/2011 terenu pod drogę publiczną zbiorczą na osiedlu Wilkowyja 

w Rzeszowie (druk: VIII/25/2011). 
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39. Informacja  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  na  temat  opóźnień  w  przygotowaniu  

i  przebiegu  inwestycji  realizowanych  m.in.  w  ramach  programu  „Budowa  systemu 

integrującego transport publiczny miasta Rzeszowa i okolic”. 

 

40. Informacja  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  na  temat  problemów  z  finansowaniem  

i rozbudową stadionu miejskiego (pisma Marszałka Województwa i klubu Stal Rzeszów). 

 

41. Informacja Prezydenta Miasta Rzeszowa na  temat realizacji Uchwały Nr L/822/2009 Rady 

Miasta Rzeszowa  z dnia  24  lutego  2009  r. w  sprawie podjęcia działań  zmierzających do 

przejęcia hali sportowej „Walter”. 

 

42. Uchwała  w  sprawie  wniesienia  skargi  na  rozstrzygnięcie  nadzorcze  Wojewody 

Podkarpackiego (druk: VIII/26/2011). 

 

43. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przekazanie  przez  Gminę  Miasto  Rzeszów 

zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej (druk: VIII/30/2011). 

 

44. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przekazanie  przez  Gminę  Miasto  Rzeszów 

zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej (druk: VIII/31/2011). 

 

45. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie zadania z zakresu pomocy społecznej 

(druk: VIII/10/2011). 

 

46. Uchwała w  sprawie  określenia  trybu  i  sposobu  powoływania  i  odwoływania  członków 

Miejskiego  Zespołu  Interdyscyplinarnego  oraz  szczegółowych  warunków  jego 

funkcjonowania (druk: VIII/6/2011). 

 

47. Uchwała w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie Samodzielnego Publicznego Zespołu 

Opieki Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie (druk: VIII/3/2011). 

 

48. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użycie herbu miasta Rzeszowa. 

 

49. Uchwała w sprawie nadania nazwy na terenie miasta Rzeszowa (druk: VIII/1/2011). 

 

50. Uchwała w sprawie nadania nazwy na terenie miasta Rzeszowa (druk: VIII/2/2011). 

 

51. Zapytania i interpelacje. 
 

52. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 

 

Pan  Andrzej  Dec  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  poinformował,  

że  wpłynęło  11  wniosków  dotyczących  zmiany  proponowanego  porządku  obrad.  Poprosił  

o przegłosowanie przedstawionych propozycji: 

 

1) Wniosek  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad  –  w  pkt  2a  –  

projekt uchwały w  sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta Rzeszowa na 2011  r. 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie (21 głosami „za”). 
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2) Wniosek  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad  –  w  pkt  4a  –  

projekt  uchwały  w  sprawie  wniesienia  skargi  do  Wojewódzkiego  Sądu 

Administracyjnego w Rzeszowie na uchwałę Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Rzeszowie. Wniosek został przyjęty jednomyślnie (21 głosami „za”). 

 

3) Wniosek  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad  –  w  pkt  4b  –  

projekt  uchwały  w  sprawie  wniesienia  skargi  do  Wojewódzkiego  Sądu 

Administracyjnego w Rzeszowie na uchwałę Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Rzeszowie. Wniosek został przyjęty jednomyślnie (23 głosami „za”). 

 

4) Wniosek  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad  –  w  pkt  5a  – 

projekt  uchwały  w  sprawie  podwyższenia  kapitału  zakładowego  Miejskiego 

Przedsiębiorstwa  Wodociągów  i  Kanalizacji  Sp.  z  o.  o.  Wniosek  został  przyjęty 

jednomyślnie (23 głosami „za”). 

 

5) Wniosek  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad  –  w  pkt  5b  – 

projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  stanowiących  dochód  Gminy 

Miasta Rzeszowa za korzystanie z przystanków przy drogach publicznych i na dworcach  

w  związku  ze  świadczeniem  usług w  zakresie  regularnego przewozu  osób  na  trasach 

przebiegających przez jej obszar. Wniosek został przyjęty jednomyślnie (21 głosami „za”). 

 

6) Wniosek  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad  – w  pkt  19a  – 

projekt  uchwały  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonej  przy  

ul.  Powstańców  Listopadowych  w  Rzeszowie. Wniosek  został  przyjęty  jednomyślnie  

(20 głosami „za”). 

 

7) Wniosek  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad  – w  pkt  22a  – 

projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości 

niezabudowanej, położonej w Rzeszowie, pomiędzy ulicą Graniczną  i Zieloną. Wniosek 

został  przyjęty  14  głosami  „za”,  bez  głosów  przeciwnych,  przy  7  głosach 

wstrzymujących. 

 

8) Wniosek  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad  – w  pkt  46a  – 

projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  opinii  na  temat  czasowego  zawieszenia 

działalności  Oddziału  Chirurgii  Naczyniowej  Szpitala  Miejskiego  im.  Jana  Pawła  II, 

wchodzącego  w  skład  Samodzielnego  Publicznego  Zespołu  Opieki  Zdrowotnej  

Nr 1 w Rzeszowie. Wniosek został przyjęty jednomyślnie (23 głosami „za”). 

 

9) Wniosek  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad  – w  pkt  47a  – 

projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do  realizacji  projektu  pn. 

„Promocja  gospodarcza  miasta  Rzeszowa  poprzez  udział  w  imprezie  targowo  – 

wystawienniczej PARIS AIR SHOW 2011” w ramach Osi priorytetowej I – Konkurencyjna 

i  innowacyjna  gospodarka,  Działanie  1.4  –  Promocja  gospodarcza  i  aktywizacja 

inwestycyjna  regionu,  schemat B  – Projekty pozainwestycyjne Regionalnego Programu 

Operacyjnego  Województwa  Podkarpackiego  na  lata  2007  –  2013.  Wniosek  został 

przyjęty jednomyślnie (22 głosami „za”). 

 

10) Wniosek  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad  – w  pkt  47b  – 

projekt  uchwały w  sprawie wyrażenia woli  przystąpienia  do  projektu  pn.  „Światło  to 
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11) Wniosek  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad  – w  pkt  50a  – 

projekt  uchwały w  sprawie  delegowania  radnych  Rady Miasta  Rzeszowa  do  Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Rzeszowa. Wniosek został przyjęty  jednomyślnie 

(23 głosami „za”). 

 

Komplet wniosków Prezydenta Miasta Rzeszowa o rozszerzenie porządku obrad stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

 

12) Wniosek  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  pkt  21  –  projektu 

uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonych  

w Rzeszowie przy ul. Lubelskiej  (wniosek stanowi załącznik nr 7 do protokołu, projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku:  III/22/2010  stanowi załącznik  

nr 8 do protokołu). Wniosek został przyjęty jednomyślnie (23 głosami „za”). 

 

Porządek obrad VIII sesji Rady Miasta Rzeszowa: 

 

1. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Rzeszowa na lata 2011 – 2025.  

 

2. Uchwała w  sprawie  zmian  uchwały  budżetowej Miasta  Rzeszowa  na  2011  r.  (druk: 

VIII/43/2011). 

 

2a. Uchwała w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta Rzeszowa na 2011 r. 

 

3. Uchwała  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  bez  oprocentowania  w  Spółdzielni 

Mieszkaniowej „Projektant” (druk: VIII/28/2011). 

 

4. Uchwała w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej Gminie  Boguchwała w  2011  roku 

(druk: VIII/29/2011). 

 

4a. Uchwała  w  sprawie  wniesienia  skargi  do  Wojewódzkiego  Sądu 

Administracyjnego  w  Rzeszowie  na  uchwałę  Kolegium  Regionalnej  Izby 

Obrachunkowej w Rzeszowie. 

 

4b. Uchwała  w  sprawie  wniesienia  skargi  do  Wojewódzkiego  Sądu 

Administracyjnego  w  Rzeszowie  na  uchwałę  Kolegium  Regionalnej  Izby 

Obrachunkowej w Rzeszowie. 

 

5. Uchwała  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  

i  zbiorowego  odprowadzania  ścieków  na  terenie  Gminy  Miasto  Rzeszów 

przedstawionych  przez  Gospodarkę  Komunalną  Spółka  z  ograniczoną 

odpowiedzialnością, 36‐040 Boguchwała, ul. Kolejowa 15a (druk: VIII/27/2011). 
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5a. Uchwała  w  sprawie  podwyższenia  kapitału  zakładowego  Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o. o. 

 

5b. Uchwała  w  sprawie  ustalenia  wysokości  opłat  stanowiących  dochód  Gminy 

Miasta  Rzeszowa  za  korzystanie  z  przystanków  przy  drogach  publicznych  

i  na  dworcach  w  związku  ze  świadczeniem  usług  w  zakresie  regularnego 

przewozu osób na trasach przebiegających przez jej obszar. 

 

6. Uchwała w sprawie uchwalenia Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających 

azbest dla Gminy Miasto Rzeszów na lata 2011 – 2032 (druk: VIII/11/2011). 

 

7. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (druk: VIII/12/2011). 

 

8. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (druk: VIII/18/2011). 

 

9. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości  położonej 

przy ul. M. C. Skłodowskiej w Rzeszowie (druk: VIII/14/2011). 

 

10. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości  położonej 

przy ul. Ciasnej w Rzeszowie (druk: VIII/15/2011). 

 

11. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości  położonej 

przy Al. Tadeusza Rejtana w Rzeszowie na okres 16 lat (druk: VIII/38/2011). 

 

12. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości  położonej 

przy ul. Króla Augusta w Rzeszowie na czas nieoznaczony (druk: VIII/34/2011). 

 

13. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości  na  czas 

nieoznaczony (druk: VIII/17/2011). 

 

14. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości  na  czas 

nieoznaczony (druk: VIII/36/2011). 

 

15. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas nieoznaczony 

(druk: VIII/40/2011). 

 

16. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  odwołania  darowizny 

nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Bulwarowej  1  na  rzecz Uniwersytetu 

Rzeszowskiego  w  przypadku  niewykorzystania  tej  nieruchomości  na  cel,  na  który 

została darowana (druk: VIII/19/2011). 

 

17. Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonej  przy  ul.  Zawiszy 

Czarnego w Rzeszowie (druk: VIII/13/2011). 

 

18. Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonej  przy  ul.  Dołowej  

w Rzeszowie (druk: VIII/39/2011). 

 

19. Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonej  przy  ul.  Strażackiej  

w Rzeszowie (druk: VIII/37/2011). 
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19a. Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonej  przy  

ul. Powstańców Listopadowych w Rzeszowie. 

 

20. Uchwała w  sprawie wydzierżawienia  nieruchomości  położonych w Rzeszowie  (druk: 

VIII/35/2011). 

 

21. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  niezabudowanej 

położonej w Rzeszowie przy ulicy Przemysłowej (druk: VIII/16/2011). 

 

21a. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości 

niezabudowanej,  położonej  w  Rzeszowie,  pomiędzy  ulicą  Graniczną  

i Zieloną. 

 

22. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego oraz udzielenie 

bonifikaty  od  nieruchomości  lokalowej  położonej  przy  ul.  Towarnickiego  4  

w Rzeszowie na rzecz Województwa Podkarpackiego (druk: VIII/33/2011). 

 

23. Oświadczenie  Rady  Miasta  Rzeszowa  w  sprawie  przyjęcia  stanowiska  nt.  realizacji 

Uchwały  Nr  LXXX/1383/2010  Rady  Miasta  Rzeszowa  z  dnia  31  sierpnia  2010  r.  

w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

 

24. Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu oraz zmiany trasy 

służebności (druk: VIII/32/2011). 

 

25. Uchwała  zmieniająca uchwałę w  sprawie Programu  Stypendialnego Miasta Rzeszowa 

(druk: VIII/9/2011). 

 

26. Uchwała  w  sprawie  realizacji  projektu  w  ramach  Programu  Operacyjnego  Kapitał 

Ludzki (druk: VIII/7/2011). 

 

27. Uchwała  w  sprawie  rozwiązania  Zespołu  Szkół  Nr  3  w  Rzeszowie  oraz  likwidacji 

Technikum  Nr  3  w  Rzeszowie,  Zasadniczej  Szkoły  Zawodowej  Nr  2  w  Rzeszowie  

i Szkoły Policealnej Nr 3 w Rzeszowie (druk: VIII/8/2011). 

 

28. Uchwała w sprawie utworzenia Zespołu Szkół Nr 6 w Rzeszowie (druk: VIII/5/2011). 

 

29. Uchwała w sprawie zmiany siedziby Zespołu Szkół Energetycznych w Rzeszowie (druk: 

VIII/4/2011). 

 

30. Uchwała  w  sprawie  utworzenia  Zespołu  Szkolno  –  Przedszkolnego  

Nr 7 w Rzeszowie (druk: VIII/41/2011). 

 

31. Uchwała w  sprawie  utworzenia  Przedszkola  Publicznego Nr  27 w  Rzeszowie  (druk: 

VIII/42/2011). 

 

32. Uchwała w  sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie  zmiany granic miasta Rzeszowa 

oraz wystąpienia z wnioskiem w sprawie zmiany granic (druk: VIII/20/2011). 
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33. Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Nr  33/1/2011  Studium 

Uwarunkowań  i  Kierunków  Zagospodarowania  Przestrzennego  Miasta  Rzeszowa  

w rejonie ulicy Boya – Żeleńskiego w Rzeszowie (druk: VIII/21/2011). 

 

34. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 217/3/2011, uchwalonego 

w  konturze  ABCDEFGHI,  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  

Nr  45/2/2001  zespołu  usług  publicznych  i  komercyjnych  przy  ul.  Litewskiej  

w Rzeszowie (druk: VIII/22/2011). 

 

35. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 218/4/2011 Miejscowego 

Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  14/1/98  w  rejonie  ulic:  Strzyżowskiej, 

Ustrzyckiej, Dukielskiej i Krośnieńskiej w Rzeszowie (druk: VIII/23/2011). 

 

36. Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 219/5/2011 w rejonie ulic Przemysłowej i Boya – 

Żeleńskiego w Rzeszowie (druk: VIII/24/2011). 

 

37. Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 220/6/2011 terenu pod drogę publiczną zbiorczą 

na osiedlu Wilkowyja w Rzeszowie (druk: VIII/25/2011). 

 

38. Informacja  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  na  temat  opóźnień  w  przygotowaniu  

i  przebiegu  inwestycji  realizowanych  m.in.  w  ramach  programu  „Budowa  systemu 

integrującego transport publiczny miasta Rzeszowa i okolic”. 

 

39. Informacja  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  na  temat  problemów  z  finansowaniem  

i  rozbudową  stadionu  miejskiego  (pisma  Marszałka  Województwa  i  klubu  Stal 

Rzeszów). 

 

40. Informacja  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  na  temat  realizacji  Uchwały  Nr  L/822/2009 

Rady  Miasta  Rzeszowa  z  dnia  24  lutego  2009  r.  w  sprawie  podjęcia  działań 

zmierzających do przejęcia hali sportowej „Walter”. 

 

41. Uchwała  w  sprawie  wniesienia  skargi  na  rozstrzygnięcie  nadzorcze  Wojewody 

Podkarpackiego (druk: VIII/26/2011). 

 

42. Uchwała w  sprawie wyrażenia  zgody  na  przekazanie  przez Gminę Miasto  Rzeszów 

zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej (druk: VIII/30/2011). 

 

43. Uchwała w  sprawie wyrażenia  zgody  na  przekazanie  przez Gminę Miasto  Rzeszów 

zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej (druk: VIII/31/2011). 

 

44. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie zadania z zakresu pomocy społecznej 

(druk: VIII/10/2011). 

 

45. Uchwała w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania  i odwoływania członków 

Miejskiego  Zespołu  Interdyscyplinarnego  oraz  szczegółowych  warunków  jego 

funkcjonowania (druk: VIII/6/2011). 
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45a. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  opinii  na  temat  czasowego  zawieszenia 

działalności Oddziału Chirurgii Naczyniowej Szpitala Miejskiego im. Jana Pawła 

II, wchodzącego w skład Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej 

Nr 1 w Rzeszowie. 

 

46. Uchwała  w  sprawie  zatwierdzenia  zmian  w  Statucie  Samodzielnego  Publicznego 

Zespołu Opieki Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie (druk: VIII/3/2011). 

 

46a. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do  realizacji  projektu  pn. 

„Promocja gospodarcza miasta Rzeszowa poprzez udział w  imprezie  targowo – 

wystawienniczej  PARIS  AIR  SHOW  2011”  w  ramach  Osi  priorytetowej  I  – 

Konkurencyjna i innowacyjna gospodarka, Działanie 1.4 – Promocja gospodarcza 

i  aktywizacja  inwestycyjna  regionu,  schemat  B  –  Projekty  pozainwestycyjne 

Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa  Podkarpackiego  na  lata 

2007‐2013. 

 

46b. Uchwała w  sprawie wyrażenia woli  przystąpienia  do  projektu  pn.  „Światło  to 

Rozwój  –  Olsztyn  –  Rzeszów”  w  ramach  osi  priorytetowej  I  –  Nowoczesna 

gospodarka,  Działanie  1.4  –  Promocja  i  współpraca  komponent  Współpraca, 

obszar:  tworzenie  polityki  rozwoju  regionalnego  –  II  runda  aplikacyjna  

w ramach Programu Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej. 

 

47. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na użycie herbu miasta Rzeszowa. 

 

48. Uchwała w sprawie nadania nazwy na terenie miasta Rzeszowa (druk: VIII/1/2011). 

 

49. Uchwała w sprawie nadania nazwy na terenie miasta Rzeszowa (druk: VIII/2/2011). 

 

49a. Uchwała w  sprawie  delegowania  radnych  Rady Miasta  Rzeszowa  do  Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Rzeszowa. 

 

50. Zapytania i interpelacje. 
 

51. Wolne wnioski, oświadczenia i informacje. 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że: 

 

 przed rozpatrzeniem punktu 32 porządku obrad – Uchwały w sprawie wyrażenia opinii 

w przedmiocie zmiany granic miasta Rzeszowa oraz wystąpienia z wnioskiem w sprawie 

zmiany  granic  –  przedstawiona  zostanie  informacja  o  wynikach  konsultacji  

w przedmiocie zmiany granic miasta Rzeszowa (wniosek o ujęcie informacji w porządku 

obrad stanowi załącznik nr 9 do protokołu), 

 punkty:  23,  38,  39  i  40  zostały wprowadzone  do  porządku  obrad  na wniosek  Klubu 

Radnych Prawa i Sprawiedliwości (wniosek stanowi załącznik nr 10 do protokołu), 

 do wglądu są protokoły z VI i VII sesji Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Protokoły  Nr:  VI/1/2011  z  VI  sesji  Rady  Miasta  Rzeszowa  odbytej  w  dniu  14  lutego  

2011  r.  oraz  VII/1/2011  z  VII  sesji Rady Miasta Rzeszowa  odbytej w  dniu  22  lutego  2011  r. 

przyjęto bez uwag. 
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Radny  Pan  Bogusław  Sak  –  w  związku  ze  zdjęciem  z  porządku  obrad  projektu  uchwały  

w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  położonych  w  Rzeszowie  przy  

ul. Lubelskiej, zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt 23 – Oświadczenia Rady Miasta 

Rzeszowa  w  sprawie  przyjęcia  stanowiska  nt.  realizacji  Uchwały  Nr  LXXX/1383/2010  Rady 

Miasta  Rzeszowa  z  dnia  31  sierpnia  2010  r.  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zamianę 

nieruchomości. 

 

Radny Pan Jerzy Cypryś – zwrócił uwagę, że chociaż pkt 23 porządku obrad dotyczy zamiany 

działek, to odnosi się on także do sposobu realizacji uchwał Rady Miasta przez Prezydenta, tym 

samym  jego umieszczenie w porządku obrad stanowi „formę obrony  interesów Rady Miasta wobec 

organu wykonawczego.” Dodał: „Uchwał, które nie są realizowane, jest więcej, zatem nie widzę powodu, 

żeby Rada mogła nie chcieć wyrazić chęci obrony swoich uchwał”. 

 

Radny  Pan  Bogusław  Sak  –  zauważył,  że  kontrola  działalności  Prezydenta  leży  

w  kompetencjach  Komisji  Rewizyjnej,  a  „omawianie  przedmiotowego  projektu  uchwały  na  bazie 

zamiany nie jest adekwatne ani rzeczowe”. 

 

Przystąpiono do głosowania: 

 

Wniosek  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  pkt  23  – Oświadczenia Rady Miasta Rzeszowa  

w  sprawie  przyjęcia  stanowiska  nt.  realizacji  Uchwały  Nr  LXXX/1383/2010  Rady  Miasta 

Rzeszowa z dnia 31 sierpnia 2010 r. w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości nie 

uzyskał  bezwzględnej większości  głosów  ustawowego  składu  Rady.  Za  przyjęciem wniosku 

głosowało 11 radnych, 6 radnych było przeciwnych, a 4 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

 

Ad. 1 
 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta 

przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Rzeszowa na lata 2011 – 2025. Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w 

projektu uchwały  i zgłosiła autopoprawkę do załącznika nr 5 projektu uchwały, polegającą na 

rozszerzeniu objaśnień o dane przedstawione w tabelach (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu, autopoprawka stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  poinformował,  że 

Komisje: Ekonomiczno – Budżetowa, Inwestycji i Pozyskiwania Funduszy Unijnych, Gospodarki 

Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  oraz  Rodziny  i  Pomocy  Społecznej 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Rzeszowa na  lata  2011  –  2025  (wraz  z autopoprawką)  została przyjęta  jednomyślnie  

(21 głosami „za”). 
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Ad. 2 
 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2011 r. 

Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  w/w  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  

z uzasadnieniem przedstawiony na druku: VIII/43/2011 stanowi załącznik nr 13 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  poinformował,  że 

Komisje: Ekonomiczno – Budżetowa, Inwestycji i Pozyskiwania Funduszy Unijnych, Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  oraz  Zdrowia  pozytywnie  zaopiniowały 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  zmian  uchwały  budżetowej  Miasta  Rzeszowa  na  2011  r.  

(w wersji  zaproponowanej)  została  przyjęta  20  głosami  „za”,  bez  głosów  przeciwnych,  przy  

1 głosie wstrzymującym. 

 

Ad. 2a 

 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta Rzeszowa na 2011 

r.  Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  w/w  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  

z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 

 

Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że Komisja 

Ekonomiczno – Budżetowa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  zmian  w  uchwale  budżetowej  Miasta  Rzeszowa  na  2011  r.  

(w wersji  zaproponowanej)  została  przyjęta  20  głosami  „za”,  bez  głosów  przeciwnych,  przy  

1 głosie wstrzymującym. 

 

Ad. 3 

 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta 

przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  bez  oprocentowania  

w  Spółdzielni  Mieszkaniowej  „Projektant”.  Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  w/w 

projektu  uchwały  (projekt  uchwały  przedstawiony  na  druku:  VIII/28/2011  stanowi  załącznik  

nr 15 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  poinformował,  że 

Komisje:  Ekonomiczno  –  Budżetowa  oraz  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  

i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  bez  oprocentowania  w  Spółdzielni 

Mieszkaniowej „Projektant” (w wersji zaproponowanej) została przyjęta 20 głosami „za”, bez 

głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 

 

Ad. 4 

 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta 

przedstawiła  projekt  uchwały w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Gminie  Boguchwała  

w 2011 roku. Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały  (projekt uchwały 

wraz  z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku:  VIII/29/2011  stanowi  załącznik  nr  16  do 

protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  poinformował,  że 

Komisje:  Ekonomiczno  –  Budżetowa  oraz  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  

i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Radny Pan  Jerzy  Jęczmienionka  –  zauważył,  że „należałoby  taką  samą uwagę  poświęcić  potrzebie 

zapewnienia  bezpieczeństwa przeciwpowodziowego mieszkańcom Rzeszowa. Skoro wspieramy  finansowo 

inne gminy,  to  składam wniosek, aby Pan Prezydent  razem z Panią Skarbnik przygotowali na następną 

sesję  podobną uchwałę,  zwiększającą  o  kwotę  68  000  zł  pomoc  dla  samorządu województwa  na  bieżącą 

eksploatację  potoków  i  cieków  wodnych,  znajdujących  się  na  terenie  miasta  Rzeszowa,  ponieważ  od 

ostatnich wydarzeń powodziowych nie zrobiono nic, aby mieszkańcy czuli się bezpieczniej”. 

 

Przystąpiono do głosowania: 

 

Uchwała w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej Gminie  Boguchwała w  2011  roku  

(w wersji  zaproponowanej)  została  przyjęta  20  głosami  „za”,  bez  głosów  przeciwnych,  przy  

1 głosie wstrzymującym. 

 

Ad. 4a 

 
Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta 

przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  wniesienia  skargi  do  Wojewódzkiego  Sądu 

Administracyjnego  w  Rzeszowie  na  uchwałę  Kolegium  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  

w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały (projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 17 do protokołu). 

 

Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że Komisja 

Ekonomiczno – Budżetowa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – dodał, że: „Komisja Ekonomiczno – 

Budżetowa niejako upoważniła mnie do dołączenia stanowiska, podpisanego przeze mnie w imieniu Rady 

Miasta, przychylającego się do tej skargi”. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wniesienia  skargi  do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  

w  Rzeszowie  na  uchwałę  Kolegium  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Rzeszowie  

(w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 
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Ad. 4b 

 
Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik  Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta 

przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  wniesienia  skargi  do  Wojewódzkiego  Sądu 

Administracyjnego  w  Rzeszowie  na  uchwałę  Kolegium  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  

w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały (projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 18 do protokołu). 

 

Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że Komisja 

Ekonomiczno – Budżetowa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wniesienia  skargi  do  Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  

w  Rzeszowie  na  uchwałę  Kolegium  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Rzeszowie  

(w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 

 

Ad. 5 

 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia 

w  wodę  i  zbiorowego  odprowadzania  ścieków  na  terenie  Gminy  Miasto  Rzeszów 

przedstawionych  przez  Gospodarkę  Komunalną  Spółka  z  ograniczoną  odpowiedzialnością,  

36‐040  Boguchwała,  ul.  Kolejowa  15a.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  w/w  projektu 

uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku: VIII/27/2011 stanowi 

załącznik nr 19 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  poinformował,  że 

Komisje:  Ekonomiczno  –  Budżetowa  oraz  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  

i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  

i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto Rzeszów przedstawionych przez 

Gospodarkę  Komunalną  Spółka  z  ograniczoną  odpowiedzialnością,  36‐040  Boguchwała,  

ul.  Kolejowa  15a  (w wersji  zaproponowanej)  została  przyjęta  17  głosami  „za”,  bez  głosów 

przeciwnych, przy 4 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 5a 

 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów  i Kanalizacji Sp. z o. o. Następnie przedstawił uzasadnienie do 

w/w  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  stanowi  załącznik  nr  20  do 

protokołu). 
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Pan  Konrad  Fijołek  –  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  poinformował,  że 

Komisje:  Ekonomiczno  –  Budżetowa  oraz  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  

i Ochrony Środowiska jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o. o. (w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie 

(17 głosami „za”). 

 

Ad. 5b 

 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat stanowiących dochód 

Gminy Miasta Rzeszowa za korzystanie z przystanków przy drogach publicznych i na dworcach 

w  związku  ze  świadczeniem  usług  w  zakresie  regularnego  przewozu  osób  na  trasach 

przebiegających przez jej obszar. Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projektu uchwały 

(projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 21 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisje: Ekonomiczno  – Budżetowa  oraz Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa  i Ochrony 

Środowiska pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Radny  Pan Marek  Strączek  –  zapytał,  czy  zrobiono  symulację  kosztów,  jakie MPK  poniesie  

w związku z podjęciem przedmiotowej uchwały. 

 

Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – wyjaśnił, że przygotowano 

symulację, która wykazała, że „roczne wydatki MPK wyniosą około 380 000 zł, czyli mniej więcej tyle 

ile MPK wydaje obecnie na sprzątanie przystanków, zatem firma nie zostanie obarczona większymi, niż do 

tej pory, kosztami”. 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zwrócił się z pytaniem do Pani 

Janiny  Załuskiej  –  Dyrektor  Biura  Obsługi  Prawnej  Urzędu  Miasta  Rzeszowa  –  „Czy  

§2  przedłożonego  projektu  uchwały  nie  jest  aby  powtórzeniem  ustawy?  Byłoby  to  sprzeczne  z  zasadą 

techniki legislacji”. 

 

Pani  Janina  Załuska  –  Dyrektor  Biura  Obsługi  Prawnej  Urzędu  Miasta  Rzeszowa  – 

odpowiedziała:  „Istotnie  tak  jest  i  orzecznictwo  idzie w  tym  kierunku,  że  nie  powinno  się  powtarzać  

w  treści  uchwał  zapisów  ustawowych,  niemniej  czasami  tak  dla  porządku  i  jasności  przytacza  się  

w  treści  uchwał  niektóre  zapisy  z  ustaw. Myślę,  że w  tym  przypadku  nie  będzie  to mieć wpływu  na 

legalność tej uchwały.” 

 

Przystąpiono do głosowania: 

 

Uchwała w  sprawie  ustalenia wysokości  opłat  stanowiących  dochód  Gminy Miasta 

Rzeszowa  za  korzystanie  z  przystanków  przy  drogach  publicznych  i  na  dworcach  

w  związku  ze  świadczeniem  usług  w  zakresie  regularnego  przewozu  osób  na  trasach 

przebiegających przez  jej obszar  (w wersji zaproponowanej) została przyjęta 17 głosami „za”, 

bez głosów przeciwnych, przy 3 głosach wstrzymujących. 
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Ad. 6 

 
Pan  Roman Holzer  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Programu  usuwania  azbestu  

i wyrobów  zawierających  azbest  dla Gminy Miasto  Rzeszów  na  lata  2011  –  2032. Następnie 

przedstawił  uzasadnienie  do w/w  projektu  uchwały  (projekt  uchwały wraz  z  uzasadnieniem 

przedstawiony na druku: VIII/11/2011 stanowi załącznik nr 22 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisje:  Porządku  Publicznego  i Współpracy  z  Samorządami  Osiedlowymi  i  Organizacjami 

Pozarządowymi  oraz  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Radny  Pan  Jerzy  Cypryś  –  wyraził  uznanie  dla  przedstawionego  programu  zwracając  się 

jednocześnie z prośbą o szybkie zabezpieczenie środków na jego realizację.  

 

Radny Pan Antoni Kopaczewski – zapytał, w jaki sposób azbest będzie usuwany. 

 

Pan Stanisław Homa – Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska  i Rolnictwa Urzędu Miasta 

Rzeszowa – wyjaśnił, że: „Działania mające na celu zabezpieczenie środków na realizację tego programu 

zostały  już  podjęte  – wystąpiliśmy  z wnioskiem  o  dofinansowanie  tego  przedsięwzięcia  do Narodowego 

Funduszu  Ochrony  Środowiska.  Fundusz  pokryje  50%  wszystkich  kosztów  usuwania  azbestu,  35% 

przekaże Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska, natomiast Miasto dołoży 15%, czyli około 360 000 zł. 

Dofinansowanie będzie  funkcjonować przez 3  lata, więc w ciągu tego okresu będziemy chcieli usunąć  jak 

najwięcej azbestu z miasta. Warunkiem skorzystania z tego programu jest realizacja przedsięwzięcia przez 

specjalistyczną firmę, a więc to ona będzie ten azbest zdejmować, transportować i utylizować.” 

 

Przystąpiono do głosowania: 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających 

azbest  dla Gminy Miasto Rzeszów  na  lata  2011  –  2032  (w wersji  zaproponowanej)  została 

przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 

 

Ad. 7 

 
Pan  Roman Holzer  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały w  sprawie wyrażenia  zgody  na  zamianę  nieruchomości. 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  w/w  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  

z uzasadnieniem przedstawiony na druku: VIII/12/2011 stanowi załącznik nr 23 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zamianę  nieruchomości  (w  wersji 

zaproponowanej)  została  przyjęta  19  głosami  „za”,  bez  głosów  przeciwnych,  przy  1  głosie 

wstrzymującym. 

 

Ad. 8 

 
Pan  Roman Holzer  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały w  sprawie wyrażenia  zgody  na  zamianę  nieruchomości. 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  w/w  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  

z uzasadnieniem przedstawiony na druku: VIII/18/2011 stanowi załącznik nr 24 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zamianę  nieruchomości  (w  wersji 

zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (22 głosami „za”). 

 

Ad. 9 

 
Pan  Roman Holzer  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie 

nieruchomości  położonej  przy  ul.  M.  C.  Skłodowskiej  w  Rzeszowie.  Następnie  przedstawił 

uzasadnienie do w/w projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony 

na druku: VIII/14/2011 stanowi załącznik nr 25 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Pan Andrzej Dec  – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa  – powiedział:  „Ustawa  dopuszcza 

uchwalenie przez radę gminy ogólnych zasad wydzierżawiania i zbywania tego typu nieruchomości przez 

wójta.  Proszę  rozważyć,  czy  nie  warto  by  było,  aby  Rada Miasta  Rzeszowa  przyjęła  uchwałę,  która 

ustalałaby takie zasady dla określonego rodzaju nieruchomości, aby w prostych sprawach, nad którymi nie 

ma żadnej dyskusji, Prezydent mógł sam dokonywać tych czynności.” 

 

Przystąpiono do głosowania: 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy 

ul. M. C. Skłodowskiej w Rzeszowie (w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie 

(22 głosami „za”). 

 

Ad. 10 

 
Pan  Roman Holzer  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie 
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nieruchomości położonej przy ul. Ciasnej w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do 

w/w  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku: 

VIII/15/2011 stanowi załącznik nr 26 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy 

ul.  Ciasnej  w  Rzeszowie  (w  wersji  zaproponowanej)  została  przyjęta  jednomyślnie  

(22 głosami „za”). 

 

Ad. 11 

 
Pan  Roman Holzer  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie 

nieruchomości  położonej  przy Al.  Tadeusza  Rejtana w  Rzeszowie  na  okres  16  lat. Następnie 

przedstawił  uzasadnienie  do w/w  projektu  uchwały  (projekt  uchwały wraz  z  uzasadnieniem 

przedstawiony na druku: VIII/38/2011 stanowi załącznik nr 27 do protokołu). 

 

Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – poinformował, że Komisja 

Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy 

Al. Tadeusza Rejtana w Rzeszowie na okres 16 lat (w wersji zaproponowanej) została przyjęta 

18 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 

 

Ad. 12 

 
Pan  Roman Holzer  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie 

nieruchomości położonej przy ul. Króla Augusta w Rzeszowie na czas nieoznaczony. Następnie 

przedstawił  uzasadnienie  do w/w  projektu  uchwały  (projekt  uchwały wraz  z  uzasadnieniem 

przedstawiony na druku: VIII/34/2011 stanowi załącznik nr 28 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej przy 

ul.  Króla  Augusta  w  Rzeszowie  na  czas  nieoznaczony  (w  wersji  zaproponowanej)  została 

przyjęta jednomyślnie (20 głosami „za”). 
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Ad. 13 

 
Pan  Roman Holzer  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie 

nieruchomości  na  czas  nieoznaczony.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  w/w  projektu 

uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku: VIII/17/2011 stanowi 

załącznik nr 29 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości  na  czas 

nieoznaczony (w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (20 głosami „za”). 

 

Ad. 14 

 
Pan  Roman Holzer  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie 

nieruchomości  na  czas  nieoznaczony.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  w/w  projektu 

uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku: VIII/36/2011 stanowi 

załącznik nr 30 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości  na  czas 

nieoznaczony (w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (19 głosami „za”). 

 

Ad. 15 

 
Pan  Roman Holzer  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta 

Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na 

czas  nieoznaczony.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  w/w  projektu  uchwały  (projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku: VIII/40/2011 stanowi załącznik nr 31 do 

protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas nieoznaczony 

(w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (20 głosami „za”). 

 

Ad. 16 

 
Pan  Roman Holzer  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta 

Miasta przedstawił projekt uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od odwołania 

darowizny nieruchomości położonej w Rzeszowie przy ul. Bulwarowej 1 na rzecz Uniwersytetu 

Rzeszowskiego  w  przypadku  niewykorzystania  tej  nieruchomości  na  cel,  na  który  została 

darowana. Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projektu uchwały (projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem przedstawiony na druku: VIII/19/2011 stanowi załącznik nr 32 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radny Pan Jerzy Cypryś – zapytał: „Czy tego typu przypadki były już realizowane? Docelowo jest to 

uwłaszczenie osób fizycznych, pytanie na jak długo związanych z Uniwersytetem? Przekazywaliśmy lokale 

na potrzeby Uniwersytetu, a nie osób fizycznych, a to mieszkanie będzie mieszkaniem osoby fizycznej, a nie 

uczelni.” 

 

Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Urzędu Miasta Rzeszowa – 

zauważył, że przedmiotowy lokal, będący własnością Uniwersytetu, wykorzystywany jest w celu 

realizacji zadań statutowych uczelni, do których należy zapewnienie mieszkania pracownikom 

naukowym. Wyjaśnił,  że  zgoda  Rady Miasta  potrzebna  jest  po  to,  aby  uczelnia  nie musiała 

zwracać Miastu  nakładów,  czyli  kosztów  poniesionych  na  to mieszkanie  w  przypadku  jego 

zbycia. 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – powiedział: „Do tej pory było tak, że 

Miasto przekazywało środki na Fundację Rozwoju Ośrodka Akademickiego, która kupowała lub budowała 

mieszkania  i  następnie  przekazywała  je  uczelniom  naszego miasta,  które  to  przekazywały  lokale  swoim 

pracownikom na zasadzie podnajmu. Z reguły w umowach pomiędzy uczelnią a pracownikiem naukowym 

był  zapis,  że  osoba  ta może  uzyskać  to mieszkanie,  jeśli  przepracuje  10  lat  na  rzecz  danej  uczelni.  Ta 

sytuacja  jest o  tyle niepokojąca,  że uczelnia  już po 4  latach podnajmowania chce sprzedać  to mieszkanie, 

więc nie mamy gwarancji, że ten pracownik naukowy przepracuje te zwyczajowe 10 lat. Pytanie zatem, czy 

są  jakieś okoliczności, które  to uzasadniają? Czy mamy pewność,  że  ta pani profesor  już  tu zostanie? Te 

kwestie  powinniśmy  rozstrzygnąć,  zanim  zdecydujemy,  że  warto  odstąpić  od  żądania  zwrotu  tej 

darowizny,  ponieważ wiele wskazuje  na  to,  że  sprzedaż  tego mieszkania  rzeczywiście  przyczyni  się  do 

rozwoju ośrodka uniwersyteckiego, a taki cel był od początku w tych działaniach.” 

 

Pani  Marta  Niewczas  –  Wiceprzewodnicząca  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  zauważyła,  że 

przekazywane mieszkania powinny cały czas służyć uczelni, natomiast w tym przypadku nie ma 

gwarancji, że mieszkanie nie zostanie odsprzedane. Zaproponowała, aby wprowadzić klauzulę, 

że w  przypadku  odejścia  pani  profesor, mieszkanie  będzie  przechodzić  na  innego  profesora, 

pozyskanego przez Uniwersytet. Stwierdziła: „Powinniśmy się zastanowić nad tym, czy tak powinno 

być, że przekazujemy lokal, a potem nie mamy nad nim kontroli. Nie wiem czy to jest dobra praktyka, że 

przekazujemy mieszkanie po 4 latach. To jest chyba za wcześnie podjęta decyzja. Powinniśmy kierować się 

pewnym systemem, jeśli chodzi o takie mieszkania.” 
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Radny Pan Bogusław Sak – zwrócił uwagę,  że: „Decyzja podjęta przez władze uczelni ma na  celu 

umożliwienie  pani  profesor  stałego  związania  się  z  Rzeszowem. Wspieramy  ośrodki  akademickie,  więc 

powinniśmy zaufać władzom uczelni, że ta osoba tutaj pozostanie. Poza tym mieszkania nie darujemy, to 

mieszkanie zostało już przekazane. Na dzień dzisiejszy tylko odstępujemy od roszczeń finansowych.” 

 

Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – podkreślił,  że przedmiotowe mieszkanie 

jest własnością Uniwersytetu i poprosił o nie podważanie decyzji władz uczelni. 

 

Przystąpiono do głosowania: 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  odwołania  darowizny 

nieruchomości  położonej  w  Rzeszowie  przy  ul.  Bulwarowej  1  na  rzecz  Uniwersytetu 

Rzeszowskiego  w  przypadku  niewykorzystania  tej  nieruchomości  na  cel,  na  który  została 

darowana  (w  wersji  zaproponowanej)  została  przyjęta  9  głosami  „za”,  przy  5  głosach 

przeciwnych i 5 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 17 

 
Pan  Roman Holzer  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta 

Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy 

ul.  Zawiszy  Czarnego  w  Rzeszowie.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  w/w  projektu 

uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku: VIII/13/2011 stanowi 

załącznik nr 33 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonej  przy  ul.  Zawiszy 

Czarnego w Rzeszowie  (w wersji zaproponowanej) została przyjęta  jednomyślnie  (20 głosami 

„za”). 

 

Ad. 18 

 
Pan  Roman Holzer  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta 

Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy 

ul. Dołowej w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projektu uchwały (projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku: VIII/39/2011 stanowi załącznik nr 34 do 

protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonej  przy  ul.  Dołowej  

w Rzeszowie (w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (20 głosami „za”). 

 

Ad. 19 

 
Pan  Roman Holzer  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta 

Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy 

ul.  Strażackiej  w  Rzeszowie.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  w/w  projektu  uchwały 

(projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku: VIII/37/2011 stanowi załącznik 

nr 35 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonej  przy  ul.  Strażackiej  

w Rzeszowie (w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (20 głosami „za”). 

 

Ad. 19a 

 
Pan  Roman Holzer  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta 

Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy 

ul.  Powstańców  Listopadowych  w  Rzeszowie.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  w/w 

projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 36 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie wydzierżawienia  nieruchomości  położonej  przy  ul.  Powstańców 

Listopadowych  w  Rzeszowie  (w  wersji  zaproponowanej)  została  przyjęta  jednomyślnie  

(20 głosami „za”). 

 

Ad. 20 

 
Pan  Roman Holzer  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonych  

w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projektu uchwały  (projekt uchwały 

wraz  z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku:  VIII/35/2011  stanowi  załącznik  nr  37  do 

protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie (w wersji 

zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (20 głosami „za”). 

 

Ad. 21 

 
Pan  Roman Holzer  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały w  sprawie wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości 

niezabudowanej  położonej  w  Rzeszowie  przy  ulicy  Przemysłowej.  Następnie  przedstawił 

uzasadnienie do w/w projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony 

na druku: VIII/16/2011 stanowi załącznik nr 38 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  niezabudowanej 

położonej w Rzeszowie przy ulicy Przemysłowej  (w wersji zaproponowanej) została przyjęta 

jednomyślnie (19 głosami „za”). 

 

Ad. 21a 

 
Pan  Roman Holzer  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały w  sprawie wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości 

niezabudowanej,  położonej  w  Rzeszowie,  pomiędzy  ulicą  Graniczną  i  Zieloną.  Następnie 

przedstawił  uzasadnienie  do w/w  projektu  uchwały  (projekt  uchwały wraz  z  uzasadnieniem 

stanowi załącznik nr 39 do protokołu). 

 

Pan Andrzej Dec  –  Przewodniczący  Rady Miasta  Rzeszowa  –  zapytał,  jak  należy  rozumieć 

sformułowanie:  „(…)  na  realizację  budownictwa  dostosowanego  do  otaczającej  zabudowy 

jednorodzinnej.” 

 

Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Urzędu Miasta Rzeszowa – 

wyjaśnił:  „W  przypadku  zamiaru  realizacji  inwestycji  na  tym  terenie  należy  wystąpić  o  decyzję  

o  warunkach  zabudowy,  która  wydawana  jest  w  oparciu  o  zagospodarowanie  terenów  sąsiednich.  

W  związku  z  tym,  że  na  terenach  sąsiednich  znajduje  się  budownictwo  jednorodzinne,  decyzja  

o warunkach zabudowy określi,  jaką  inwestycję można zrealizować na tych nieruchomościach – będzie to 

najprawdopodobniej budownictwo jednorodzinne, dostosowane do warunków sąsiednich.” 

 

Radny  Pan  Jacek  Kiczek  –  zapytał,  czy  nie  byłoby  zasadnym,  aby  najpierw  opracować 

miejscowy  plan  zagospodarowania  przestrzennego  dla  tego  terenu,  a  dopiero  później  

w  ramach  przetargu  go  sprzedać.  Stwierdził,  że  opracowanie  planu  byłoby  ułatwieniem  dla 

ewentualnego inwestora. 
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Pan  Zenon  Pacześniak  –  Przewodniczący  Rady  Osiedla  Drabinianka  –  zabierając  głos  

w dyskusji, powiedział: „Przedmiotowa działka stanowi  fragment większego kompleksu – około 3,5 ha  

i  jest  to  teren,  który  przez  pokolenia  był  wykorzystywany  przez  wspólnotę  gospodarczą  mieszkańców 

Drabinianki  i  powinien  nadal  służyć  mieszkańcom.  Jest  to  działka  będąca  własnością  Gminy Miasta 

Rzeszów,  położona  w  granicach  przestrzennych  złoża  gazu  ziemnego,  a  złoże  również  wymaga 

jednoznacznego  zagospodarowania.  Jeżeli  przyjmuje  się,  że  na  tym  terenie  ma  być  inwestycja  celu 

publicznego,  to  pierwszeństwo  w  nabyciu  takiego  terenu  przysługuje  podmiotowi,  który  realizuje  cel 

publiczny,  dlatego  uważam,  że  uchwała  jest  bezzasadna  i  należy  najpierw  rozwiązać  problem 

zagospodarowania tego terenu górniczego.” 

 

Pani  Marta  Niewczas  –  Wiceprzewodnicząca  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  zwróciła  się  

z  pytaniem  do  przedmówcy,  w  jaki  sposób  mieszkańcy  Drabinianki  chcą  zagospodarować 

przedmiotowy teren i czy posiadają środki finansowe na realizację swoich planów. 

 

Pan  Zenon  Pacześniak  –  Przewodniczący  Rady  Osiedla  Drabinianka  –  odpowiedział: 

„Stowarzyszenie  Ekologiczna  Drabinianka  złożyło  projekt  do  Miejskiego  Zarządu  Zieleni  

z przeznaczeniem tego terenu na rekreację i wypoczynek. Jest to działka bezpośrednio przyległa do terenu 

Stowarzyszenia Ochotniczej Straży Pożarnej,  który wykorzystywany  jest do  ćwiczeń. Uważamy,  że  ten 

obszar powinien pozostać we wspólnym wykorzystaniu wszystkich mieszkańców Osiedla Drabinianka.” 

 

Radny Pan Jerzy Cypryś – stwierdził, że: „Teren Drabinianki jest ubogi w jakąkolwiek infrastrukturę 

społeczną,  socjalną,  sportową.  Dlaczego  tego  projektu  uchwały  nie  wniesiono  wcześniej,  celem 

przedyskutowania na komisjach oraz z mieszkańcami? 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zgłosił wniosek o zdjęcie projektu 

uchwały  z  porządku  obrad  i  przygotowanie  uchwały  o  przystąpieniu  do  opracowania 

miejscowego planu  zagospodarowania przestrzennego dla  terenu będącego przedmiotem  tego 

projektu uchwały. 

 

Radny  Pan  Bogusław  Sak  –  zauważył,  że  propozycja  Pana  Prezydenta  dotyczy  zabudowy 

jednorodzinnej,  zbliżonej  do  istniejącej,  więc  nie  będzie  ona  zagrożeniem  dla  mieszkańców. 

Dodał,  że:  „Drabinianka  posiada  zielone  tereny  rekreacyjne  – wodny  ośrodek wypoczynkowy  i  tereny 

przyległe,  gdzie  sadzone  są  drzewa  i  tworzony  jest  park  z  boiskami  wielofunkcyjnymi.  Opracowanie 

miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  przesunie  inwestycję  w  czasie  o  około  pół  roku,  

a plan ten na pewno będzie dotyczył budownictwa  jednorodzinnego, tak  jak Pan Prezydent podaje. Są to 

wolne przestrzenie, które na dzień dzisiejszy nie przynoszą żadnego pożytku, a tylko generują koszty, bo 

trzeba  je  utrzymać.  Myślę,  że  powinniśmy  rozważyć  pozytywnie  ten  projekt  uchwały  –  zbyć  teren  

i pozwolić na realizację inwestycji.” 

 

Przystąpiono do  głosowania nad wnioskiem  zgłoszonym przez Pana Andrzeja Deca  – 

Przewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa: 

 

Wniosek  o  zdjęcie  projektu  uchwały  z  porządku  obrad  i  przygotowanie  uchwały  

o  przystąpieniu  do  opracowania  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  dla 

terenu  będącego  przedmiotem  tego  projektu  uchwały  został  przyjęty  13  głosami  „za”,  przy  

9 głosach przeciwnych, bez głosów wstrzymujących. 
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Ad. 22 

 
Pan  Roman Holzer  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  lokalu 

mieszkalnego  oraz  udzielenie  bonifikaty  od  nieruchomości  lokalowej  położonej  przy  

ul.  Towarnickiego  4  w  Rzeszowie  na  rzecz  Województwa  Podkarpackiego.  Następnie 

przedstawił  uzasadnienie  do w/w  projektu  uchwały  (projekt  uchwały wraz  z  uzasadnieniem 

przedstawiony na druku: VIII/33/2011 stanowi załącznik nr 40 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego oraz udzielenie 

bonifikaty  od  nieruchomości  lokalowej  położonej  przy  ul.  Towarnickiego  4  

w  Rzeszowie  na  rzecz  Województwa  Podkarpackiego  (w  wersji  zaproponowanej)  została 

przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 

 

Ad. 23 

 
Radny  Pan  Jerzy  Cypryś  –  Przewodniczący  Klubu  Radnych  Prawa  i  Sprawiedliwości  –  

w imieniu Klubu przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia oświadczenia zawierającego 

stanowisko  (projekt  uchwały  stanowi  załącznik  nr  41  do  protokołu).  Powiedział:  „Chciałbym 

przypomnieć, że Rada Miasta może podjąć uchwałę w formie oświadczenia, w której wyraża swój stosunek 

do  pewnych  kwestii. Uchwała,  którą Państwo Radni uchwalili  podczas  poprzedniej  kadencji nie  została 

wykonana. Poszedł bardzo niebezpieczny sygnał o braku pewnych proporcji między władzą ustawodawczą  

i władzą wykonawczą. oraz o stosunku do pewnych ustaleń wobec inwestora. Możemy się spierać o kształt 

takiej,  czy  innej  inwestycji,  ale  uchwały  podjęte,  a  niezakwestionowane,  należy  realizować.  W  tym 

kontekście  chcielibyśmy  zaproponować  przedmiotową  uchwałę  o  wyrażeniu  pewnego  niepokoju.  Ten 

niepokój udzielił się też chyba Władzom Miasta, czego efektem jest to, że dzisiaj projekt uchwały w sprawie 

sprzedaży  działek  został  zdjęty  z  porządku  obrad. Mamy  nadzieję,  że  ta  nasza wspólna  refleksja  będzie 

jasnym  sygnałem  dla  wszystkich  inwestorów,  że  u  nas  pewnych  umów  się  dotrzymuje,  a  wszystkie 

inwestycje na rzecz Miasta realizujemy dla interesów Miasta.” 

 

Radny Pan Jacek Kiczek – poprosił Pana Prezydenta o przedstawienie informacji na jakim etapie 

są rozmowy z firmą Mayland. 

 

Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – powiedział: „Najprostszą  formą przekazania 

majątku  gminy  jest  przetarg. Oczywiście Rada może  podjąć  decyzję  o  innej  formie  przekazania  terenu, 

natomiast wykonawcą  jest Prezydent  i  to Prezydent podpisuje dokumenty. Na dzień dzisiejszy  stoję na 

stanowisku: przetarg. Tak czyniliśmy do tej pory. W tej chwili nie ma żadnych ustaleń z firmą Mayland.” 

 

Radny  Pan  Bogusław  Sak  –  zauważył,  że:  „Projekt  koncepcyjny  inwestycji  firmy Mayland  uległ 

zmianie, zarówno w sposobie jego zagospodarowania, jak również wysokości i architekturze. Przedstawiciel 

firmy Mayland podczas  jednej z sesji  informował, że do tej  inwestycji nie są potrzebne wszystkie działki, 
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stąd  też  ta  inwestycja  może  zostać  rozpoczęta  i  nie  ma  powodu  do  jej  wstrzymywania.  Najlepszym 

sposobem przekazania tych działek jest sposób transparentny, czyli przetarg.” 

 

Radny  Pan  Robert  Kultys  –  zabierając  głos  w  dyskusji,  powiedział:  „Ja  bym  chętnie  przyjął 

argument o tym, że inwestycja nie jest tak ambitnie architektonicznie dopracowana, jak można by się było 

spodziewać, ale Państwa działania nie  służą  temu,  żeby polepszyć  jakość architektoniczną  tej  inwestycji. 

Zrozumiałbym,  gdyby  to  było  w  następujący  sposób:  architektura  przedstawiona  jest  słaba,  prosimy 

inwestora  o  przedstawienie  lepszego  projektu. W momencie  jak  inwestor  przedstawi  lepszy  projekt my 

jesteśmy w  stanie  zgodzić  się  na  zamianę. A  tu  niczego  takiego  nie ma,  tu  jest mowa,  że my  chcemy 

przetargu. Czy to poprawi jakość architektury? Przecież każdy kupujący w przetargu zrobi architekturę po 

swojemu. Jestem w stanie przypuszczać, że przy przetargu ta  inwestycja w ogóle nie powstanie, bo przy 

takim  podziale  działek  jest  to  tylko  dalsze  rozdrobnienie  własności. Wyraźnie  dajemy  zły  sygnał  dla 

inwestorów  zewnętrznych. Odnosząc  się  do  projektu  uchwały  –  dotarły  do  nas  informacje,  że  niektóre 

sformułowania w  nim  użyte  są  niezręczne.  Jesteśmy w  stanie wszystkie wątpliwe  sformułowania  z  tej 

uchwały wykreślić, ponieważ intencją tej uchwały nie jest generowanie krytyki czy politycznego konfliktu. 

Chodzi  o  to,  że  miastu  grozi  istotna  kompromitacja  zewnętrzna  i  my,  jako  władza  uchwałodawcza, 

powinniśmy wyrazić w tej sprawie swoje zdanie. Proponuję zatem zmienić dotychczasowy tekst uchwały 

na następujący: 

„Rada Miasta Rzeszowa  z  niepokojem  odnosi  się  do  niewykonania  przez  Prezydenta Miasta Rzeszowa 

uchwały Rady Miasta Rzeszowa Nr LXXX/1383/2010 z dnia 31  sierpnia 2010  r. w  sprawie wyrażenia 

zgody  na  zamianę  nieruchomości.  Powyższa  uchwała  była  konsekwencją  przeprowadzonych  wcześniej 

przez  Prezydenta Miasta  rozmów  i  poczynionych  ustaleń  z  potencjalnym  inwestorem  i  miała  służyć 

powstaniu  w  Rzeszowie  dużej  inwestycji  tworzącej  miejsca  pracy.  Niewykonanie  tej  uchwały  jest 

niebezpiecznym sygnałem dla wszystkich inwestorów, którzy w przyszłości chcieliby pojawić się w naszym 

mieście.  Rada  Miasta  Rzeszowa  wzywa  Prezydenta  do  zrealizowania  przywołanej  uchwały  Rady  

z poszanowaniem interesu Miasta oraz z myślą o jego rozwoju inwestycyjnym.”” 

 

Pan  Jarosław  Więckowski  –  Dyrektor  ds.  rozwoju  Mayland  Real  Estate  –  zaprezentował 

historię kontaktów firmy Mayland z władzami Rzeszowa (prezentacja stanowi załącznik nr 42 do 

protokołu). 

 

Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – powiedział: „Bardzo uważnie słuchałem Pana 

Roberta Kultysa, który wielokrotnie doradzał, jak należy postępować, dlatego też chcielibyśmy przypomnieć 

czas, kiedy miano budować hotel Rzeszów i kiedy firma Semako CD‐Locum starała się o dzierżawę terenu. 

Bardzo proszę Pana Prezydenta Holzera o odczytanie ówczesnych wystąpień Pana Roberta Kultysa, kiedy 

miał zdecydowanie inne zdanie.” 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – odczytał  fragment wypowiedzi 

Pana  Roberta  Kultysa  dla  „Gazety  Wyborczej”  z  29  lutego  2008  r.,  udzielonej  

w odpowiedzi na słowa przedstawicieli firmy Semako CD‐Locum, że firma chce wyłożyć ponad 

66  mln  zł  dla  miasta,  byleby  gminne  grunty  w  rejonie  byłego  hotelu  Rzeszów  nie  zostały 

wystawione na sprzedaż w nieograniczonym przetargu,  lecz zostały wydzierżawione na 30  lat: 

„Warto rozważyć każdą propozycję, która pozwoli na rozwiązanie tego galimatiasu prawnego związanego 

z  tym  terenem. Nie wiem  jednak,  czy  ta propozycja  jest do przyjęcia dla Prezydenta. Po pierwsze,  jeśli 

Miasto, Prezydent czy Rada zdecydowałoby się na taki długi czas dzierżawy bez przetargu, to naraziłoby 

się na prokuratorskie zarzuty  stronniczości w obrocie nieruchomościami. Zdarzyły  się  już  takie  sytuacje 

w  Polsce.  Po  drugie  zastanawia  mnie  jaki  interes  ma  w  tym  firma  Semako,  jeśli  którykolwiek  

z wnioskujących o zwrot otrzyma pozytywne rozstrzygnięcie sądu, to automatycznie z mocy prawa stanie 

się właścicielem części inwestycji, a więc będzie miał tytuł prawny znacznie mocniejszy niż Semako, które 
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byłoby  tylko  dzierżawcą.  No  chyba  że  istnieje  układ,  na  mocy  którego  któryś  z  nieznanych  nam 

wnioskujących o zwrot odkupiłby firmę Semako. Reasumując uważam, że najpierw należy wyczyścić stan 

prawny działek, a potem dokonywać operacji finansowych.” 

Radny Pan Robert Kultys – wyjaśnił: „Różnica pomiędzy tymi dwiema sytuacjami jest zasadnicza: po 

pierwsze działki przy hotelu Rzeszów można było sprzedać i stanowiły one wartość samą w sobie, można 

było na nich wybudować duży obiekt, bo około 70% tego terenu wchodziło w grę. Natomiast w przypadku 

działek  przy Maylandzie,  są  to małe  ułamki,  z  których  żaden  nie  jest  w  stanie  być  zagospodarowany 

samodzielnie,  ponieważ  najszerszy  z  nich ma  około  20 m  szerokości. Drugą  różnicą  jest  to,  że w  tym 

przypadku zostały poczynione pewne zobowiązania ze strony Miasta – Prezydent publicznie zadeklarował, 

że dojdzie do zamiany. Uważam, że w sytuacji, kiedy grozi nam zewnętrzna kompromitacja, my jako Rada, 

powinniśmy wyrazić swoje zdanie.” 

 

Radny Pan  Jacek Kiczek  –  zgłosił poprawkę do projektu uchwały, proponując poniższą  treść  

§  1:  „Rada Miasta  Rzeszowa  po  raz  kolejny  zwraca  się  do  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  o  realizację 

uchwały Rady Miasta Rzeszowa   Nr LXXX/1383/2010 z dnia 31 sierpnia 2010 r. w sprawie wyrażenia 

zgody na zamianę nieruchomości przy ul. Lubelskiej.” Stwierdził, że taka poprawka pokazuje, że Rada 

Miasta pomimo wątpliwości, które przedłożył Prezydent,  jest za  tym, aby doszło do zamiany, 

zgodnie z przyjętą uchwałą. 

 

Pani Janina Załuska – Dyrektor Biura Obsługi Prawnej Urzędu Miasta Rzeszowa – odniosła się 

w  kwestii  formalnej do przedłożonego projektu uchwały:  „Projekt  ten  pod względem  formalno  – 

prawnym  budzi wiele wątpliwości. Uchwała  została  podjęta w  dniu  31  sierpnia  2010  r.  i  rzeczywiście 

zgodnie  z  jej  treścią  i  zgodnie  z  przepisami  Prezydent  jest  obowiązany  wykonywać  uchwały  Rady, 

natomiast uchwała została podjęta z  inicjatywy Radnych, stąd Prezydent ma prawo, a wręcz obowiązek, 

analizować jej zasadność, ponieważ jej konsekwencją jest podejmowanie stosownych decyzji, podpisywanie 

stosownych umów. Trudno jednoznacznie określić, że z chwilą podjęcia każdej uchwały Prezydent musi ją 

wykonać. W mojej ocenie uchwała o takiej treści nie powinna być podjęta. Pod treścią takiego dokumentu 

moja pieczątka by się nie znalazła.” 

 

Pani  Janina  Filipek  –  Skarbnik Miasta Rzeszowa  –  zauważyła,  że  decyzja  Pana  Prezydenta  

o  przeprowadzeniu  przetargu  jest  podyktowana  gospodarnością. Wyjaśniła,  że  droga,  która 

będzie kiedyś budowana, nie jest dziś Miastu potrzebna, natomiast grunty pod tą drogę zostaną 

pozyskane wtedy,  kiedy  zaistnieje  potrzeba wybudowania  tej  drogi. Dodała,  że  środki,  które 

wpłyną  do  budżetu  Miasta  w  związku  ze  sprzedażą  przedmiotowych  działek  zostaną 

przeznaczone na realizację bieżących zadań.  

 

Pan  Henryk  Wolicki  –  Pełnomocnik  Prezydenta  Miasta  ds.  Oświaty,  Opieki  Społecznej  

i Osób Niepełnosprawnych – zwrócił uwagę na  fakt, że działki zostały zakupione przez  firmę 

Mayland, a obecnie są we władaniu firmy Delta Project. Poruszył  temat renty planistycznej dla 

Miasta i zapytał, jak wygląda aktualny projekt kompleksu. 

 

Pan  Jarosław  Więckowski  –  Dyrektor  ds.  rozwoju  Mayland  Real  Estate  –  wyjaśnił: 

„Zaczynaliśmy jako Mayland, natomiast potem w wyniku normalnej operacji księgowej ze względu na to, 

że stwierdziliśmy, że wszystkie wydatki związane z tym przedsięwzięciem będziemy wprowadzać do spółki 

celowej,  którą  jest  firma  Delta  Project  PL,  po  prostu  przerzuciliśmy  je  z Maylandu  do  Delty.  Plan 

zagospodarowania  wtedy  istniał,  więc  w  ramach  tego  samego  planu  wymienialiśmy  działki  między 

firmami. Jeżeli nie zmieniają się zapisy planu, to renta planistyczna nie obowiązuje, poza tym temat renty 

nie był do tej pory przez Miasto poruszany. Jeśli dopatrzą się Państwo obowiązku zapłaty takiej renty, to 
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proszę skierować do nas oficjalne pismo. Wracając do sprawy architektury zadam pytanie: czy gdyby ten 

projekt był  taki  jak  i poprzednio,  to dokonalibyśmy zamiany? W  tej  chwili  sytuacja w naszej  firmie  jest 

taka, że władze spółki we Francji, które muszą zapewnić normalne funkcjonowanie koncernu, odpowiadać 

przed  akcjonariuszami  i  wykazywać  zyski  zdecydowały,  że  jeśli  nie  będzie  możliwości  realizacji  tego 

projektu  to  zostanie  on  przerwany  i  będziemy  starali  się  odzyskać maksymalnie wszystkie  środki,  które  

zostały w niego włożone. Chciałem  jeszcze raz zapewnić,  że  ta spółka  jest utworzona w Polsce po  to, by 

realizować  projekty,  a  nie  żeby  spekulować  gruntami.  Jeżeli  Państwo  macie  co  do  tego  jakiekolwiek 

wątpliwości, to wystarczy zwrócić się do władz miast, w których nasze projekty powstały i już funkcjonują, 

są  to np. Słupsk, Opole, Dąbrowa Górnicza. Nie  chcę Państwa  przekonywać,  zweryfikujcie  sami  jak  to 

rzeczywiście jest.” 

 

Pan  Henryk  Wolicki  –  Pełnomocnik  Prezydenta  Miasta  ds.  Oświaty,  Opieki  Społecznej  

i Osób Niepełnosprawnych – zapytał: „Jak Pan się odniesie do artykułu o sfinalizowaniu sprzedaży 

dwóch Państwa obiektów –  w Opolu i Dąbrowie Górniczej?” 

 

Pan  Jarosław  Więckowski  –  Dyrektor  ds.  rozwoju  Mayland  Real  Estate  –  odpowiedział: 

„Jesteśmy firmą deweloperską – skupujemy teren, jeżeli trzeba zmieniamy plan, uzyskujemy pozwolenia na 

budowę, realizujemy obiekt, wynajmujemy go, a następnie sprzedajemy jakiejś instytucji finansowej typu 

fundusz inwestycyjny. Ten obiekt ciągle jest, cały czas funkcjonuje, a fakt, iż firma Mayland przestaje być 

jego właścicielem, to konsekwencja charakteru prowadzonej przez nas działalności, na której zarabiamy.” 

 

Pan Grzegorz Tarnowski – Dyrektor Biura Gospodarki Mieniem Urzędu Miasta Rzeszowa – 

zauważył: „Grunty, które nabylibyśmy od firmy Mayland, a które są przeznaczone pod drogi, nie byłyby 

wycenione  tak,  jak  z  terenu  inwestycyjnego,  ponieważ  grunty  te  były  objęte  planem  zagospodarowania 

przestrzennego  i w momencie  ich  podziału  było  określone  ich  przeznaczenie  pod  drogę, więc  cena  tych 

gruntów przy nabyciu  ze  specustawy  byłaby  taka,  jak w przypadku gruntu pod drogę. Działki,  których 

właścicielem jest Gmina Miasto Rzeszów to działki położone w terenie inwestycyjnym, przeznaczone pod 

powierzchnie handlowo – usługowe, więc ich wartość jest niewspółmiernie większa, aniżeli wartość działek 

firmy  Mayland,  znajdujących  się  w  pasie  drogowym.  Grunt  nabyty  w  drodze  specustawy  jest 

korzystniejszy  dla Miasta,  ponieważ  w  przypadku  nieruchomości  przejętych  ze  specustawy  –  według 

ostatnich oświadczeń Izby Skarbowej – cena tych nieruchomości jest ceną brutto, a więc nie dolicza się do 

nich  podatku  VAT.  W  myśl  ustawy  o  finansach  publicznych  miasto  gospodaruje  majątkiem  gminy 

zbywając go, a zamiana jest trybem szczególnym. Miasto nie zamierza realizować tej drogi, więc zamiana 

tych nieruchomości byłaby świadomym ominięciem przetargu pomimo, że te drogi na dzień dzisiejszy nie 

zostaną  zagospodarowane.  Biorąc  wszystkie  przepisy  pod  uwagę,  jedyną  możliwą  w  tym  momencie 

czynnością umożliwiającą realizację projektu firmy Mayland jest sprzedaż.” 

 

Radny Pan Jerzy Cypryś – zabierając głos w dyskusji, powiedział: „Statut Miasta Rzeszowa mówi, 

że Rada w  formie uchwały może przyjąć  oświadczenie,  lecz nie  określa  zakresu przedmiotowego  takiego 

oświadczenia. W  odniesieniu  do  niektórych  inwestycji  trzeba  poczekać  na  przychód.  Formuła  działania 

Rady  Miasta  winna  umożliwić  inwestycję,  która  będzie  przynosiła  dochód,  a  nie  tylko  jednorazowy 

przychód.” 

 

Radny  Pan  Jacek  Kiczek  – w  imieniu  Klubu  Radnych  Platformy  Obywatelskiej  przedstawił 

propozycję  nowej  treści  omawianego  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  Klubu  Radnych 

Platformy Obywatelskiej stanowi załącznik nr 43 do protokołu). 

 

Radny  Pan  Robert  Kultys  –  wycofał  wcześniej  zgłoszoną  poprawkę  i  zaakceptował 

przedstawioną przez przedmówcę propozycję. 
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Radny Pan Wiesław Buż – zgłosił wniosek o zdjęcie omawianego punktu z porządku obrad. 

 

Przystąpiono  do  głosowania  nad  wnioskiem  o  zdjęcie  omawianego  punktu  

z  porządku  obrad.  Wniosek  nie  uzyskał  akceptacji  –  za  przyjęciem  wniosku  głosowało  

10 Radnych, 10 było przeciwnych, a 1 wstrzymał się od głosu. 

 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały, który w  imieniu Klubu Radnych 

Platformy Obywatelskiej przedstawił Radny Pan Jacek Kiczek: 

 

Uchwała  w  sprawie  przyjęcia  oświadczenia  zawierającego  stanowisko  (w  wersji 

zaproponowanej  przez  Klub  Radnych  Platformy  Obywatelskiej)  została  przyjęta  

10 głosami „za”, przy 8 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym. 

 

Ad. 24 

 
Pan  Roman Holzer  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  

i przechodu oraz zmiany trasy służebności. Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projektu 

uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku: VIII/32/2011 stanowi 

załącznik nr 44 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radny Pan Robert Kultys – zasugerował, aby omawiany projekt uchwały przełożyć na następną 

sesję,  ponieważ  według  załącznika  graficznego  do  uchwały,  służebność  dotyczy  również 

znajdujących  się  na  zakręcie miejsc  postojowych.  Stwierdził,  że  załącznik  graficzny  powinien 

zostać  skorygowany  tak,  aby  służebność  nie  obejmowała  tych miejsc  postojowych,  ponieważ 

grozi to ich likwidacją. 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – wyjaśnił,  że  służebność będzie 

również  służyła Wspólnocie Mieszkaniowej  budynku  przy  ul.  3‐go Maja  7. Dodał,  że  projekt 

został uzgodniony z zainteresowanymi stronami. 

 

Przystąpiono do głosowania: 

 

Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu oraz zmiany trasy 

służebności  (w  wersji  zaproponowanej)  została  przyjęta  12  głosami  „za”,  bez  głosów 

przeciwnych, przy 8 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 25 

 
Pan  Henryk  Wolicki  –  Pełnomocnik  Prezydenta  Miasta  ds.  Oświaty,  Opieki  Społecznej  

i Osób Niepełnosprawnych – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały 

zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  Programu  Stypendialnego  Miasta  Rzeszowa.  Następnie 

przedstawił  uzasadnienie  do  w/w  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  

z uzasadnieniem przedstawiony na druku: VIII/9/2011 stanowi załącznik nr 45 do protokołu). 
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Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja Edukacji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w  sprawie Programu Stypendialnego Miasta Rzeszowa 

(w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (18 głosami „za”). 

 

Ad. 26 

 
Pan  Henryk  Wolicki  –  Pełnomocnik  Prezydenta  Miasta  ds.  Oświaty,  Opieki  Społecznej  

i Osób Niepełnosprawnych – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały  

w  sprawie  realizacji  projektu  w  ramach  Programu  Operacyjnego  Kapitał  Ludzki.  Następnie 

przedstawił  uzasadnienie  do w/w  projektu  uchwały  (projekt  uchwały wraz  z  uzasadnieniem 

przedstawiony na druku: VIII/7/2011 stanowi załącznik nr 46 do protokołu). 

 

Pan  Andrzej  Dec  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  poinformował,  że  Komisja 

Edukacji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  realizacji  projektu  w  ramach  Programu  Operacyjnego  Kapitał 

Ludzki (w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (18 głosami „za”). 

 

Ad. 27 

 
Pan  Henryk  Wolicki  –  Pełnomocnik  Prezydenta  Miasta  ds.  Oświaty,  Opieki  Społecznej  

i Osób Niepełnosprawnych – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały  

w  sprawie  rozwiązania  Zespołu  Szkół  Nr  3  w  Rzeszowie  oraz  likwidacji  Technikum  Nr  3  

w  Rzeszowie,  Zasadniczej  Szkoły  Zawodowej  Nr  2  w  Rzeszowie  i  Szkoły  Policealnej  

Nr  3  w  Rzeszowie.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  w/w  projektu  uchwały  (projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku: VIII/8/2011 stanowi załącznik nr 47 do 

protokołu). 

 

Pan  Andrzej  Dec  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  poinformował,  że  Komisja 

Edukacji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  rozwiązania  Zespołu  Szkół  Nr  3  w  Rzeszowie  oraz  likwidacji 

Technikum  Nr  3 w  Rzeszowie,  Zasadniczej  Szkoły  Zawodowej  Nr  2 w  Rzeszowie  i  Szkoły 

Policealnej  Nr  3  w  Rzeszowie  (w  wersji  zaproponowanej)  została  przyjęta  jednomyślnie  

(19 głosami „za”). 

 
Pan  Andrzej  Dec  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  poinformował,  że  zgodnie  

z  propozycją  Komisji  Edukacji,  ze względów  logicznych  zmieniono  kolejność  przedstawiania 

punktów 28 i 29 oraz 30 i 31. 
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Ad. 29 

 
Pan  Henryk  Wolicki  –  Pełnomocnik  Prezydenta  Miasta  ds.  Oświaty,  Opieki  Społecznej  

i Osób Niepełnosprawnych – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały  

w sprawie zmiany siedziby Zespołu Szkół Energetycznych w Rzeszowie. Następnie przedstawił 

uzasadnienie do w/w projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony 

na druku: VIII/4/2011 stanowi załącznik nr 48 do protokołu). 

 

Pan  Andrzej  Dec  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  poinformował,  że  Komisja 

Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  zmiany  siedziby  Zespołu  Szkół  Energetycznych  w  Rzeszowie  

(w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (18 głosami „za”). 

 

Ad. 28 

 
Pan  Henryk  Wolicki  –  Pełnomocnik  Prezydenta  Miasta  ds.  Oświaty,  Opieki  Społecznej  

i Osób Niepełnosprawnych – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały  

w sprawie utworzenia Zespołu Szkół Nr 6 w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do 

w/w  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  z  uzasadnieniem  stanowi  załącznik  nr  49  do 

protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja Edukacji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Pan  Andrzej  Dec  –  Przewodniczący  Rady Miasta  Rzeszowa  –  przypomniał,  że  omawiany 

projekt uchwały uwzględnia zgłoszoną przed posiedzeniem Rady Miasta autopoprawkę (projekt 

uchwały w pierwotnej wersji przedstawiony na druku: VIII/5/2011  stanowi załącznik nr 50 do 

protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  utworzenia  Zespołu  Szkół  Nr  6  w  Rzeszowie  (wraz  

z autopoprawką) została przyjęta jednomyślnie (19 głosami „za”). 

 

Ad. 31 

 
Pan  Henryk  Wolicki  –  Pełnomocnik  Prezydenta  Miasta  ds.  Oświaty,  Opieki  Społecznej  

i Osób Niepełnosprawnych – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały  

w  sprawie  utworzenia  Przedszkola  Publicznego  Nr  27  w  Rzeszowie.  Następnie  przedstawił 

uzasadnienie do w/w projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony 

na druku: VIII/42/2011 stanowi załącznik nr 51 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja Edukacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  utworzenia  Przedszkola  Publicznego  Nr  27  w  Rzeszowie  

(w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (19 głosami „za”). 

 

Ad. 30 

 
Pan  Henryk  Wolicki  –  Pełnomocnik  Prezydenta  Miasta  ds.  Oświaty,  Opieki  Społecznej  

i Osób Niepełnosprawnych – z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały  

w  sprawie  utworzenia  Zespołu  Szkolno  –  Przedszkolnego  Nr  7  w  Rzeszowie.  Następnie 

przedstawił  uzasadnienie  do w/w  projektu  uchwały  (projekt  uchwały wraz  z  uzasadnieniem 

przedstawiony na druku: VIII/41/2011 stanowi załącznik nr 52 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja Edukacji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  utworzenia  Zespołu  Szkolno  –  Przedszkolnego  Nr  7  

w Rzeszowie (w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (17 głosami „za”). 

 

Ad. 32 
 

Pan Krzysztof Kadłuczko – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Rzeszowa ds. poszerzenia granic 

–  z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawił  informację  o  wynikach  konsultacji 

przeprowadzonej w mieście w terminie od 10 do 20 marca br. Poinformował, że na 139 296 osób 

uprawnionych do udziału w konsultacjach udział wzięło 7164 osoby  i na pytanie: „Czy  jesteś za 

zmianą  granic  Miasta  Rzeszowa,  polegającą  na  włączeniu  do  Miasta  Rzeszowa  obszaru  sołectwa 

Matysówka  z gminy Tyczyn?” odpowiedzi „Jestem za” udzieliło 6213 osób, odpowiedzi „Jestem 

przeciw” udzieliło  398  osób,  natomiast  492  osoby wstrzymały  się  od  głosu,  a  61  głosów  było 

nieważnych. 

 

Radny Pan  Jerzy Cypryś – poprosił o wyjaśnienie, na czym polegała nieważność głosów  i czy 

ankieta była ważna, jeśli nie podano danych osobowych ankietowanego. 

 

Pan Krzysztof Kadłuczko – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Rzeszowa ds. poszerzenia granic 

– wyjaśnił,  że  nieważność wynikała  najczęściej  z  3  przyczyn:  ankiety wypełnione  były  przez 

osoby, które nie są mieszkańcami miasta Rzeszowa, bądź wypełnione były z datą inną niż od 10 

do 20 marca br., sporadycznie brakowało też numeru PESEL osoby wypełniającej ankietę. Dodał, 

że w przypadku nie podania danych osobowych ankieta nie była uwzględniana. 

 

Radny  Pan  Jerzy  Cypryś  –  zapytał:  „Czy  mógłbym  prosić  o  skomentowanie  różnych  doniesień 

prasowych, że w trakcie przeprowadzania tej akcji ankietowej wykorzystywana była podległość służbowa,  

a ujawnienie  swoich poglądów w  kwestii przyłączenia Matysówki, związane  z podaniem  swoich danych 

osobowych, mogło wpłynąć na karierę zawodową? 7 marca br. weszła znowelizowana ustawa o ochronie 

danych osobowych i pewne rzeczy bardzo się zmieniły.” 
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Pan Krzysztof Kadłuczko – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Rzeszowa ds. poszerzenia granic 

– wyjaśnił, że do Urzędu Miasta żadne tego typu uwagi nie wpłynęły. 

 

Pan Marcin Stopa – Sekretarz Miasta Rzeszowa – w odniesieniu do wypowiedzi Radnego Pana 

Jerzego Cyprysia zapytał: „Czy ma Pan  jakieś konkretne  informacje,  że  jakiś pracownik stracił pracę? 

Ochrona  danych  osobowych  dotyczy  danych,  których  nie  można  przetwarzać  i  wykorzystywać  

w konkretnych celach. Każdy, kto wypełnia ankietę, wypełnia  ją dobrowolnie do konkretnych celów. Nikt 

tych danych do  innych  celów nie wykorzystuje, więc nie możemy mówić o złamaniu ustawy o ochronie 

danych osobowych.” 

 

Radny Pan  Jerzy Cypryś – w  trybie ad vocem zauważył,  że definicja przetwarzania mówi,  że 

przetwarzaniem jest także gromadzenie danych osobowych. 

 

Pan Krzysztof Kadłuczko – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Rzeszowa ds. poszerzenia granic 

– z upoważnienia Prezydenta Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii  

w przedmiocie zmiany granic miasta Rzeszowa oraz wystąpienia z wnioskiem w sprawie zmiany 

granic. Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do w/w  projektu  uchwały  (projekt  uchwały wraz  

z uzasadnieniem przedstawiony na druku: VIII/20/2011 stanowi załącznik nr 53 do protokołu). 

 

Radna  Pani  Krystyna Wróblewska  –  zapytała,  czy  prawdą  jest,  że  wniosek,  który  zostanie 

złożony do Wojewody, będzie niekompletny z uwagi na brak opinii Rady Miejskiej Tyczyna. 

 

Pan Krzysztof Kadłuczko – Pełnomocnik Prezydenta Miasta Rzeszowa ds. poszerzenia granic 

– wyjaśnił,  że:  „W  dniu  dzisiejszym  o  godzinie  14.00  rozpoczyna  się  sesja  Rady Miejskiej  Tyczyna 

 i  w  porządku  obrad  znajduje  się  punkt  dot. Matysówki.”  Zauważył,  że  decyzja  Rady Ministrów  

w sprawie zmiany granic nie jest uzależniona od jakiejkolwiek opinii. 

 

Przystąpiono do głosowania: 

 

Uchwała w  sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany granic miasta Rzeszowa 

oraz wystąpienia  z wnioskiem w  sprawie  zmiany  granic  (w wersji  zaproponowanej)  została 

przyjęta 12 głosami „za”, przy 7 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym. 

 

Ad. 33 

 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  

Nr  33/1/2011  Studium Uwarunkowań  i Kierunków Zagospodarowania  Przestrzennego Miasta 

Rzeszowa  w  rejonie  ulicy  Boya  –  Żeleńskiego  w  Rzeszowie.  Następnie  przedstawiła 

uzasadnienie do w/w projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony 

na druku: VIII/21/2011 stanowi załącznik nr 54 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja Gospodarki Przestrzennej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Nr  33/1/2011  Studium 

Uwarunkowań  i  Kierunków  Zagospodarowania  Przestrzennego Miasta  Rzeszowa w  rejonie 
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ulicy  Boya  –  Żeleńskiego  w  Rzeszowie  (w  wersji  zaproponowanej)  została  przyjęta 

jednomyślnie (19 głosami „za”). 

 

Ad. 34 

 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  

Nr 217/3/2011, uchwalonego w konturze ABCDEFGHI, Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego  Nr  45/2/2001  zespołu  usług  publicznych  i  komercyjnych  przy  ul.  Litewskiej  

w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały (projekt uchwały 

wraz  z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku:  VIII/22/2011  stanowi  załącznik  nr  55  do 

protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja Gospodarki Przestrzennej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 217/3/2011, uchwalonego 

w konturze ABCDEFGHI, Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 45/2/2001 

zespołu  usług  publicznych  i  komercyjnych  przy  ul.  Litewskiej  w  Rzeszowie  (w  wersji 

zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (20 głosami „za”). 

 

Ad. 35 

 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  

Nr  218/4/2011  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  14/1/98  

w  rejonie ulic:  Strzyżowskiej, Ustrzyckiej, Dukielskiej  i Krośnieńskiej w Rzeszowie. Następnie 

przedstawiła  uzasadnienie  do  w/w  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  

z uzasadnieniem przedstawiony na druku: VIII/23/2011 stanowi załącznik nr 56 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja Gospodarki Przestrzennej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Nr 218/4/2011 Miejscowego 

Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 14/1/98 w rejonie ulic: Strzyżowskiej, Ustrzyckiej, 

Dukielskiej  i  Krośnieńskiej  w  Rzeszowie  (w  wersji  zaproponowanej)  została  przyjęta 

jednomyślnie (19 głosami „za”). 

 

Ad. 36 

 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia Miejscowego 

Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr  219/5/2011 w  rejonie ulic Przemysłowej  i Boya  – 

Żeleńskiego  w  Rzeszowie.  Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  w/w  projektu  uchwały 
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(projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku: VIII/24/2011 stanowi załącznik 

nr 57 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja Gospodarki Przestrzennej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  219/5/2011  w  rejonie  ulic  Przemysłowej  i  Boya  – 

Żeleńskiego  w  Rzeszowie  (w  wersji  zaproponowanej)  została  przyjęta  jednomyślnie  

(19 głosami „za”). 

 

Ad. 37 
 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia Miejscowego 

Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 220/6/2011 terenu pod drogę publiczną zbiorczą na 

osiedlu Wilkowyja w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały 

(projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku: VIII/25/2011 stanowi załącznik 

nr 58 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja Gospodarki Przestrzennej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  220/6/2011  terenu  pod  drogę  publiczną  zbiorczą  na 

osiedlu Wilkowyja  w  Rzeszowie  (w  wersji  zaproponowanej)  została  przyjęta  jednomyślnie  

(19 głosami „za”). 

 

Ad. 38 

 
Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawiając  informację 

powiedział: „Projekt pn. „Budowa systemu integrującego transport publiczny miasta Rzeszowa i okolic” 

znajduje się na liście projektów indykatywnych Programu Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej na lata 

2007 – 2013. Budżet projektu w obecnym kształcie zakłada wykorzystanie 390 mln zł, z czego 260 mln zł, 

czyli 75 mln EURO, planowane  jest do pozyskania w ramach dofinansowania właśnie z  tego programu.  

5  grudnia  2008  r.  ogłoszony  został  przetarg  na  wykonanie  studium  wykonalności  oraz  niezbędnych 

materiałów  i  innych  opracowań  dla  projektu  pn.  „Budowa  systemu  integrującego  transport  publiczny 

miasta  Rzeszowa  i  okolic”,  natomiast  6  lutego  2009  r.  ten  pierwszy  przetarg  został  otwarty. 

Najkorzystniejszą ofertą była oferta za kwotę 6 000 918 zł,  jednak z uwagi na to, że Miasto na realizację 

tego zadania posiadało 2 987 780 zł, pierwszy przetarg unieważniono. 3 marca 2009  r. ogłoszono drugi 

przetarg na  to  samo zadanie. Otwarcie ofert odbyło  się 20 kwietnia 2009  r.  i w  tym przetargu było  już  

5  ofert,  a  ich  zakres  cenowy  zawierał  się w  przedziale  od  8 450 000  zł  do  4 636 000  zł  i właśnie  za  tą 

ostatnią  kwotę  udzielono  zamówienia  publicznego  na  opracowanie  wymienionego  wcześniej  studium, 

firmie  APIA  XXI. W  dniu  8  maja  2009  r.  wybrano  ofertę  konsorcjum,  po  uzgodnieniu  wszystkich 
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szczegółów  dotyczących  podpisania  pre‐umowy,  natomiast  14  sierpnia  2009  r.  zawarto  umowę  

z wykonawcą. Wykonawca ma  opracować projekt,  który w  swej  koncepcji  jest na  skalę Polski unikalny, 

przez  co  jego  przygotowanie  stwarza  wiele  problemów,  jest  czasochłonne  i  wymagające  doświadczeń  

w  wielu  dziedzinach.  Projekt  ten  obejmuje  inwestycje  drogowe,  na  które  składają  się:  przebudowa  ul. 

Podkarpackiej,  Lubelskiej,  Rejtana  i  al.  Wyzwolenia,  obejmuje  zakup  autobusów,  w  tym  autobusów 

zasilanych  wysoko  sprężonym  gazem  ziemnym,  opracowanie  i  wykonanie  inteligentnych  systemów 

transportowych,  m.in.  systemu  obszarowego  sterowania  ruchem  drogowym,  systemu  informacji 

pasażerskiej  (tzw.  e‐info),  system  biletu  elektronicznego  (tzw.  e‐bilet)  i  cyfrowej  platformy  transmisji 

danych,  która  będzie  te wszystkie  elementy  łączyła w  sobie  i  zapewniała  sprawną  komunikację między 

autobusami,  systemami  sygnalizacji  świetlnych,  biletem  elektronicznym,  informacją  pasażerską,  a  także 

obszarowym  systemem  sterowania  ruchem. W  trakcie  opracowania  tego  zadania  zmieniły  się  przepisy 

prawne, m.in. zmieniły się wytyczne Unii Europejskiej dotyczące warunków, na  jakich należy  tego  typu 

projekty  realizować. Co za  tym  idzie, zmieniły  się  także wytyczne Ministerstwa Rozwoju Regionalnego, 

które  jest  instytucją  zarządzającą  tym  projektem,  a  także  wytyczne  Polskiej  Agencji  Rozwoju 

Przedsiębiorczości  –  instytucji  pośredniczącej. W  związku  z  tym,  eksperci Unii  Europejskiej  zrzeszeni  

w inicjatywie JASPERS wystosowali uwagi do opracowanych już dokumentów, które były odebrane przez 

Miasto w ramach pierwszego etapu, a  także częściowo w czasie etapu drugiego. Ponadto,  jeżeli mówimy  

o zmianach, trzeba wspomnieć, że 1 marca br. weszła w życie ustawa o publicznym transporcie zbiorowym, 

która realizuje rozporządzenie Wspólnoty Europejskiej 1370 z 2007 r. i częściowo dyrektywę 2009/33/WE 

w sprawie czystych pojazdów. Zmianie uległ  także regulamin nr 107 Europejskiej Komisji Gospodarczej 

ONZ – przepisy jednolite dotyczące homologacji pojazdów w odniesieniu do ich budowy ogólnej. W skrócie 

mówiąc,  pojawiła  się  norma,  która  mówi,  że  na  1m2  autobusu  może  być  przewożone  6,7  osoby,  co 

spowodowało zamieszanie polegające na tym, że autobusy, które do tej pory rejestrowane były na 106 osób, 

mogą być teraz rejestrowane na 88 osób. To z kolei ma takie przełożenie, że wszystkie obliczenia w projekcie 

dotyczące pracy przewozowej muszą być zweryfikowane, ponieważ ilość pojazdów, która jest niezbędna do 

tego,  aby  przewieźć  daną  liczbę  pasażerów,  uległa  zwiększeniu.  Nasza  aplikacja  złożona  do  Komisji 

Europejskiej,  która  to Komisja  będzie  nasz wniosek  sprawdzać,  kontrolować  i  go  akceptować, musi  być 

zgodna z aktualnym stanem prawnym na dzień złożenia wniosku,  jak również z dyrektywami unijnymi  

i  prawem  danego  kraju.  Innymi  słowy,  gdybyśmy  złożyli  ten  wniosek  pół  roku  temu,  to  zostałby  on 

zwrócony do poprawek, aby był zgodny właśnie z tymi dyrektywami, regulaminami i ustawą. Pierwotnie 

zakładaliśmy,  żeby w  ramach  tego projektu zakupić 4  szynobusy, które obsługiwałyby kierunek północ – 

południe i wschód – zachód. Zadanie, które mówiło o tym, że pasażerowie będą dowożeni szynobusami do 

Rzeszowa, a potem rozwożeni po mieście autobusami, będziemy realizować w taki sposób, że  skorelujemy 

ze sobą rozkłady jazdy szynobusów i autobusów, bo w ramach tego projektu jest przewidziana budowa tzw. 

przystanków  intermodalnych, gdzie będzie możliwa przesiadka „door to door” – pasażerowie wysiadający  

z szynobusu będą się przesiadali do autobusu i rozwożeni będą po mieście. Było też zagadnienie monorailu, 

które  opracowano w  sposób  bardzo  zaawansowany. Niestety  przepisy  polskie  nie  definiują  tego  rodzaju 

transportu  jako  transportu  zbiorowego,  czyli  nie  ma  tutaj  zgodności  z  prawem,  jeśli  chodzi  

o wykorzystywanie danego  środka  transportu  jako  środka  transportu zbiorowego, a  także nie ma  jeszcze 

opracowanych  przepisów,  które  mówią  o  dopuszczeniu  do  stosowania  tego  typu  rozwiązań.  Jesteśmy  

w  stałym  kontakcie,  tak  z  Polską  Agencją  Rozwoju  Przedsiębiorczości,  jak  i  z  ekspertami  inicjatywy 

JASPERS, którzy oceniając nasz projekt będą go  rekomendować do Komisji Europejskiej  i  ich opinia wg 

naszych informacji będzie opinią wiążącą dla Komisji. Termin na złożenie wniosku upływa z końcem roku, 

więc  pozostały  czas,  który mamy,  poświęcimy  na  dopracowanie  tego wniosku. Przedstawione wcześniej 

problemy wynikały głównie z konieczności dostosowania wniosku do obowiązujących unijnych  i polskich 

regulacji prawnych. Doszło  też do pewnego  rodzaju nieścisłości  i niezrozumienia  ze  strony  firmy,  która 

wykonuje projekt,  tzn.  te wszystkie zmiany, o których mówiłem,  traktujemy  jako zmiany, które są objęte 

umową, natomiast  firma APIA ma nieco odmienne zdanie  i  stąd w ostatnim  czasie  są pewnego  rodzaju 

dyskusje – cały czas to wyjaśniamy, rozmawiamy z naszymi prawnikami. Myślę, że w tym tygodniu, może 
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na  początku  następnego,  sprawa  ta  zostanie  zamknięta.  Pierwszy  etap  tego  projektu  został  już  oddany  

i przekazany, drugi etap jest zaawansowany w 80%, trzeci etap jest też już częściowo rozpoczęty. Tak jak 

powiedziałem wcześniej,  czas,  który nam pozostał, wykorzystamy na  dopięcie dokumentacji  aplikacyjnej  

i zgodnie z rozmowami w Ministerstwie, postaramy się go do końca roku złożyć.” 

 

Pan  Andrzej Dec  –  Przewodniczący  Rady Miasta  Rzeszowa  –  zapytał:  „Czy  termin  złożenia 

wniosku oznacza złożenie wniosku do notyfikacji? Gdzie taki wniosek jest składany i co następuje po jego 

złożeniu?” 

 

Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – wyjaśnił, że gotowy wniosek 

jest  najpierw  oceniany  przez  ekspertów  inicjatywy  JASPERS.  Kolejną  dodatkową  ocenę 

przeprowadza  Polska  Agencja  Rozwoju  Przedsiębiorczości,  a  następnie  wniosek,  za 

pośrednictwem  Ministerstwa  Rozwoju  Regionalnego,  składany  jest  do  Komisji  Europejskiej, 

która  go  notyfikuje  i  sprawdza  pod  kątem  zgodności  z  prawem  unijnym. Dodał,  że  nie  jest 

określony  termin  rozpoczęcia  realizacji  tego  projektu,  natomiast  określony  jest  termin  jego 

zakończenia – do końca 2014 r. 

 

Radny Pan Jerzy Cypryś – zapytał,  jakie są opóźnienia w stosunku do zaplanowanych działań 

związanych z poprawą komunikacji, czy przewidywane są zmiany zakresu rzeczowego projektu 

i czy problemy z wykonawcą wynikają ze źle sformułowanych umów. 

 

Pan  Marek  Ustrobiński  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  odpowiedział,  że 

szczegółowe warunki zawarcia umowy były konsultowane, sprawdzane i odebrane przez Polską 

Agencję  Rozwoju  Przedsiębiorczości  zanim  przetarg  został  rozpoczęty,  zatem  umowa  

z pewnością jest dobrze skonstruowana. Odnosząc się do problemów z wykonawcą wyjaśnił, że 

prowadzone są dyskusje na temat przedmiotu umowy, gdyż wykonawca stoi na stanowisku, że 

dodatkowe prace, wynikające ze zmian ustawowych, nie są przedmiotem umowy i należy się za 

nie dodatkowe wynagrodzenie, natomiast Urząd wskazuje na zawarty w umowie opis zadań,  

z  jednoczesnym określeniem ryzyka wykonawcy. Dodał, że zakres rzeczowy  jest  już zamknięty  

i nie ulegnie zmianie. Poinformował, że w stosunku do pierwotnego planu, opóźnienie wynosi 

około  pół  roku,  jednakże  jest  ono  znane  Ministerstwu,  a  termin  złożenia  wniosku  został 

przedłużony do końca roku. 

 

Ad. 39 

 

Pan  Stanisław  Sienko  – Zastępca  Prezydenta Miasta Rzeszowa  –  przedstawiając  informację, 

powiedział: „Omawiając ten temat musimy sięgnąć do 1999 r., ponieważ Zarząd Stali właśnie w 1999 r. 

skierował  pierwsze  pismo  o  umorzenie  długu,  który  ciążył  na  Stali,  do  ówczesnego  Prezydenta  Pana 

Janowskiego. Kolejne pismo o tej samej treści skierowane było do Pana Prezydenta Szlachty oraz – w 2003 

roku – do obecnego Prezydenta Pana Tadeusza Ferenca, z podaniem, że Stal posiada dług w kwocie 700 000 

zł. W  związku  z  tym,  że Miasto  nie mogło  oddłużyć  klubu  sportowego,  na  nadzwyczajnym Walnym 

Zebraniu członków Stali w sierpniu 2003 roku podjęta została uchwała upoważniająca Zarząd Klubu do 

zrzeczenia  się  prawa  do  wieczystego  użytkowania.  W  związku  z  tym,  skierowano  pisma  do 

Przewodniczącej  Rady  Pani Dzierżak,  Pana  Prezydenta  oraz  Komisji  Kultury  o  opinię,  w  celu 

wprowadzenia  tego punktu  pod  obrady Rady. Następnie, w  październiku  2004  r.,  skierowano  pismo  do 

Prezydenta o przyjęcie darowizny prawa wieczystego użytkowania, ale  już z długami prawie 900 000 zł.  

W marcu 2005 r. Rada Miasta podjęła uchwałę o przyjęciu darowizny, a w październiku 2006 r. podpisano 

akt notarialny na nieodpłatne przekazanie w  formie darowizny prawa wieczystego użytkowania,  co dało 

możliwość oddłużenia stadionu. W październiku 2006 r. sporządzono umowę użyczenia stadionu Stali – 
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użyczającym  było Miasto,  natomiast  użytkownikiem  była  Stal.  §  4  tej  umowy  zakładał  10‐letni  okres 

wypowiedzenia. W 2007 r. pojawiła się możliwość pozyskania środków na budowę stadionu i Miasto z tego 

skorzystało. Pre‐umowa dotycząca przebudowy  stadionu została podpisana w  czerwcu 2009  r.  i zgodnie  

z  nią  Miasto  winno  złożyć  pełną  dokumentację  aplikacyjną  do  oceny  do  marca  2010  r.  

W związku z powyższym, Miasto musiało wykazać  tytuł do władania  całym obiektem  stadionu, dlatego 

zaszła  konieczność  aneksowania  umowy  użyczenia,  czego  dokonano  w  styczniu  2010  r. Od momentu 

przejęcia stadionu, Miasto wyłożyło na remont prawie 3 miliony zł. Był to remont korony stadionu, zakup 

band dmuchanych,  remont  sanitariatów, oświetlenie, monitoring, brama oraz  remont muru. 11  stycznia 

2011  r.  Stal  przysłała  pismo  oświadczające  o  odwołaniu  darowizny,  ale  było  to  pismo  podpisane  przez 

sympatyków  i „za Zarząd” Klubu, bez konkretnego podpisu. Następne pismo przysłał  już Prezes nowego 

Zarządu  informując,  że  sprawa została  skierowana do  sądu. 28  lutego br.  sąd odrzucił powództwo Stali  

i  wszystko  byłoby  w  porządku,  gdyby  nie  kolejne  pismo  z  17  marca  br.  zawierające  oświadczenie  

o odwołaniu darowizny. Następnie otrzymaliśmy kolejne pismo, informujące o decyzji członków delegatów 

Walnego Zebrania,  że odwołuje się poprzednie pismo o cofnięciu oświadczenia, natomiast ostatnie pismo 

pochodzi z 25 marca  i mówi o  cofnięciu wszystkich  roszczeń Stali,  czyli na dzień dzisiejszy Miasto  jest 

pełnoprawnym właścicielem stadionu.” 

 

Radny  Pan  Jerzy  Cypryś  –  zapytał,  czy  możliwy  jest  dostęp  do  korespondencji  pomiędzy 

Prezydentem  Miasta  i  Marszałkiem  Województwa  oraz  Prezydentem  i  władzami  Stali. 

Podkreślił, że z uwagi na to, że do radnych docierają sprzeczne informacje na temat tożsamości 

stadionu  i  zachowania  emblematów  Stali,  z  powodu  konieczności  podporządkowania 

rozbudowy  rygorom  unijnym,  mówiącym  o  braku  preferencji  dla  określonego  podmiotu  

w kwestii działalności gospodarczej na terenie stadionu. 

 

Pan  Stanisław  Sienko  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  zauważył,  że  

w  przedstawionym  wcześniej  sprawozdaniu  wyczerpująco  omówił  korespondencję  między 

przytoczonymi podmiotami. Dodał,  że ostatnie pismo wyjaśniające, które będzie  rozpatrywane 

przez Zarząd Województwa, zostało sporządzone 28 kwietnia br. 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – zapytała, kiedy zostaną 

wybudowane zastępcze boiska dla młodzieży, która dotychczas ćwiczyła na stadionie miejskim. 

 

Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – wyjaśnił, że podczas ostatniej 

sesji przeniesione zostały środki na remont tych boisk i jeśli ruszy rozbudowa stadionu, to boiska 

będą  gotowe  już  w  lipcu  br.  Dodał,  że  będą  to  dwa  boiska,  natomiast  

w razie konieczności Stal ma możliwość korzystania z dwóch boisk znajdujących się na Nowym 

Mieście. 

 

Radny Pan Jerzy Cypryś – poprosił o udostępnienie wersji pisemnej przedstawionego wcześniej 

sprawozdania  Prezydenta  Miasta  nt.  problemów  z  finansowaniem  i  rozbudową  stadionu 

miejskiego  oraz  korespondencji  prowadzonej  w  tej  sprawie  pomiędzy  Władzami  Miasta, 

Marszałkiem Województwa i władzami Klubu Stal. 

 

Ad. 40 

 
Pan  Roman  Holzer  –  Zastępca  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  –  przedstawiając  informację, 

powiedział:  „Hala Walter  jest  to  nieruchomość,  która  stanowi własność  Skarbu  Państwa w  trwałym 

zarządzie Rejonowego Zarządu Infrastruktury w Lublinie. Uprzednio była w trwałym zarządzie Komendy 

Wojewódzkiej Policji w Rzeszowie, ale na wniosek obu  jednostek, za zgodą  ich organów, została wydana 
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decyzja  o  przekazaniu  prawa  trwałego  zarządu  pomiędzy  wymienionymi  wyżej  jednostkami. W  Hali 

Walter funkcjonuje Policyjne Towarzystwo Sportowe Walter, które prowadziło swoją działalność w oparciu 

o  umowę  użyczenia,  jaką  zwarło  z Komendą Wojewódzką  Policji,  czyli  z  byłym  zarządcą. Wygaszenie 

trwałego zarządu jest jednoznaczne z wypowiedzeniem umowy użyczenia, z zachowaniem 3‐miesięcznego 

okresu wypowiedzenia. W  świetle obowiązujących przepisów PTS Walter chcąc nadal wykonywać  swoją 

statutową  działalność  w  dotychczasowej  siedzibie,  powinien  wystąpić  do  nowego  zarządcy,  czyli  do 

Rejonowego Zarządu  Infrastruktury w  Lublinie  o  podpisanie  stosownej  umowy,  bo  na  dzień  dzisiejszy 

Klub  Sportowy Walter  funkcjonuje  bez  żadnego  umocowania  prawnego.  Jeżeli  chodzi  o  przejęcie  tego 

obiektu  przez  Gminę  Miasto  Rzeszów,  jest  tu  określony  tryb  postępowania,  który  reguluje  ustawa  

o  gospodarce  nieruchomościami.  Postępowanie  to  wymaga  wniosku  trwałego  zarządcy,  a  więc  trwały 

zarządca musi wystąpić o wygaszenie prawa  trwałego zarządu, a wniosek  ten winien być poparty zgodą 

Wojewody, wydaną w porozumieniu z Ministrem właściwym ds. obrony narodowej. Po wydaniu stosownej 

decyzji możliwa  jest  darowizna  na  rzecz Gminy Miasto Rzeszów,  na  którą w  oparciu  o  art.  13  ust.  2 

cytowanej wyżej ustawy zgodę musi wyrazić Wojewoda Podkarpacki. Dopóki sprawa praw własnościowych 

tego obiektu nie zostanie do końca uregulowana uważam, że na razie nie powinniśmy występować o tenże 

obiekt.” 

 

Radny  Pan  Jerzy  Cypryś  –  zauważył:  „Prosiliśmy  o  informację  na  temat  realizacji  uchwały  

z  dnia  24  lutego  2009  r.,  która  brzmiała w  sposób  jednoznaczny: „Rada Miasta Rzeszowa uchwala,  co 

następuje: Wyraża  się wolę  przejęcia na majątek Miasta  hali  sportowej Walter  z  przeznaczeniem  jej na 

rozwijanie sportu dzieci i młodzieży.” Zgadzam się z Panem Prezydentem, że jest określony tryb, ale jakie 

kroki podjęły władze Miasta, aby majątek miasta pomnożyć, nawet o ten wymagający remontu budynek? 

Rada znów podjęła uchwałę, która została zawieszona w próżni – nie dotarły do mnie  żadne  informacje  

o jakichkolwiek czynnościach ze strony Miasta. Widać, że nie było woli przejęcia tego obiektu, pomimo że  

z chwilą, kiedy miasto wykazałoby pewną inicjatywę, majątek byłby pomnożony.” 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – zapytała, czy wszystkie 

sekcje mają zapewnione lokale zastępcze. 

 

Pan Roman Holzer  – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa  – poinformował,  że  sekcja  judo 

ćwiczy w  IV LO, natomiast  sekcja  strzelecka  szuka  lokalu, ponieważ  z uwagi na  konieczność 

prawidłowego zabezpieczenia i przechowywania broni ma trudności z korzystaniem z tej hali. 

 

Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – dodał,  że  sekcji bokserskiej 

proponowano miejsce na obiekcie ROSIR, ale propozycja ta nie została przyjęta. 

 

Radny Pan Czesław Chlebek  –  zauważył,  że:  „W  poprzedniej  kadencji  na  tej  sali wypowiadał  się 

Komendant Policji Pan Biel, który był zdecydowanie przeciwny przekazaniu tego obiektu na rzecz Miasta 

ze względu na  to,  że był on potrzebny Policji. Byliśmy również świadkami wystąpienia Pana gen. Bąka,  

a później Pana gen. Olszańskiego, którzy zdecydowanie stwierdzili, że chcą odzyskać swoją halę, gdyż jest 

ona potrzebna wojsku do utrzymania mobilności 21. Pułku Strzelców. To  są  żołnierze,  którzy  cały  czas 

muszą być w pełnej gotowości bojowej, uczestniczą w misjach stabilizacyjnych i trudno w tym momencie 

byłoby występować z tak ostrym stanowiskiem, o przekazanie hali.” 

 

Radny Pan Jerzy Jęczmienionka – zwrócił się z prośbą do Pana Prezydenta, aby skierował pismo 

do Rejonowego Zarządu Infrastruktury w Lublinie, wyrażające wolę przejęcia hali Walter.  

 

Pani  Marta  Niewczas  –  Wiceprzewodnicząca  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  zabierając  głos  

w  dyskusji,  powiedziała:  „W  Rzeszowie  nie  ma  wielu  sekcji  sportowych,  ponieważ  nie  ma 
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infrastruktury. Budujemy hale sportowe przy szkołach, ale nie są to hale dla sekcji sportowych. Postawmy 

sobie sami wyzwanie i poszukajmy w nowych programach z Unii Europejskiej środków na budowę centrum 

sportu młodzieżowego – centrum z prawdziwego zdarzenia, które pomieściłoby wszystkie sekcje sportowe.” 

 

Ad. 41 

 
Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze 

Wojewody  Podkarpackiego.  Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  w/w  projektu  uchwały 

(projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku: VIII/26/2011 stanowi załącznik 

nr 59 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja Gospodarki Przestrzennej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wniesienia  skargi  na  rozstrzygnięcie  nadzorcze  Wojewody 

Podkarpackiego (w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (16 głosami „za”). 

 

Ad. 42 

 

Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta przedstawił projekt uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Gminę 

Miasto  Rzeszów  zadania  publicznego  z  zakresu  pomocy  społecznej.  Następnie  przedstawił 

uzasadnienie do w/w projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony 

na druku: VIII/30/2011 stanowi załącznik nr 60 do protokołu). 

 

Obrady prowadziła Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie wyrażenia  zgody  na  przekazanie  przez  Gminę Miasto  Rzeszów 

zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej (w wersji zaproponowanej) została przyjęta 

jednomyślnie (13 głosami „za”). 

 

Ad. 43 
 

Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta przedstawił projekt uchwały w  sprawie wyrażenia zgody na przekazanie przez Gminę 

Miasto  Rzeszów  zadania  publicznego  z  zakresu  pomocy  społecznej.  Następnie  przedstawił 

uzasadnienie do w/w projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony 

na druku: VIII/31/2011 stanowi załącznik nr 61 do protokołu). 
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Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie wyrażenia  zgody  na  przekazanie  przez  Gminę Miasto  Rzeszów 

zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej (w wersji zaproponowanej) została przyjęta 

jednomyślnie (13 głosami „za”). 

 

Ad. 44 

 

Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie zadania z zakresu 

pomocy  społecznej.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  w/w  projektu  uchwały  (projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku: VIII/10/2011 stanowi załącznik nr 62 do 

protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisje:  Zdrowia  oraz  Rodziny  i  Pomocy  Społecznej  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowały 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie zadania z zakresu pomocy społecznej 

(w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (16 głosami „za”). 

 

Ad. 45 

 

Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  trybu  i  sposobu  powoływania  

i  odwoływania  członków  Miejskiego  Zespołu  Interdyscyplinarnego  oraz  szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania. Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projektu uchwały 

(projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiony na druku: VIII/6/2011 stanowi załącznik 

nr 63 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja Rodziny i Pomocy Społecznej jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Miejskiego Zespołu  Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków  jego  funkcjonowania 

(w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (15 głosami „za”). 

 

Ad. 45a 
 

Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  opinii  na  temat  czasowego 

zawieszenia działalności Oddziału Chirurgii Naczyniowej Szpitala Miejskiego im. Jana Pawła II, 

 41



wchodzącego  w  skład  Samodzielnego  Publicznego  Zespołu  Opieki  Zdrowotnej  Nr  1  

w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projektu uchwały  (projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 64 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja Zdrowia jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie wyrażenia  opinii  na  temat  czasowego  zawieszenia  działalności 

Oddziału  Chirurgii  Naczyniowej  Szpitala  Miejskiego  im.  Jana  Pawła  II,  wchodzącego  

w  skład  Samodzielnego  Publicznego  Zespołu  Opieki  Zdrowotnej  Nr  1  w  Rzeszowie  

(w wersji  zaproponowanej)  została  przyjęta  14  głosami  „za”,  bez  głosów  przeciwnych,  przy  

2 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 46 

 

Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie 

do w/w  projektu  uchwały  (projekt  uchwały wraz  z  uzasadnieniem  przedstawiony  na  druku: 

VIII/3/2011 stanowi załącznik nr 65 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja Zdrowia jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  zatwierdzenia  zmian  w  Statucie  Samodzielnego  Publicznego 

Zespołu Opieki  Zdrowotnej Nr  1 w  Rzeszowie  (w wersji  zaproponowanej)  została  przyjęta  

16 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 

 

Ad. 46a 

 

Pani  Stanisława  Bęben  –  Dyrektor  Wydziału  Pozyskiwania  Funduszy  Urzędu  Miasta 

Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie 

wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektu pn. „Promocja gospodarcza miasta Rzeszowa 

poprzez udział w  imprezie targowo – wystawienniczej PARIS AIR SHOW 2011” w ramach Osi 

priorytetowej  I  –  Konkurencyjna  i  innowacyjna  gospodarka,  Działanie  1.4  –  Promocja 

gospodarcza  i  aktywizacja  inwestycyjna  regionu,  schemat  B  –  Projekty  pozainwestycyjne 

Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa  Podkarpackiego  na  lata  2007  –  2013. 

Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  w/w  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  

z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 66 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisje:  Ekonomiczno  –  Budżetowa  oraz  Promocji  i  Współpracy  z  Zagranicą  jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektu pn. „Promocja 

gospodarcza miasta Rzeszowa poprzez udział w  imprezie  targowo – wystawienniczej PARIS 

AIR SHOW 2011” w  ramach Osi priorytetowej  I – Konkurencyjna  i  innowacyjna gospodarka, 

Działanie  1.4  –  Promocja  gospodarcza  i  aktywizacja  inwestycyjna  regionu,  schemat  B  – 

Projekty  pozainwestycyjne  Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa 

Podkarpackiego  na  lata  2007  –  2013  (w wersji  zaproponowanej)  została  przyjęta  19  głosami 

„za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 

 

Ad. 46b 
 

Pani  Stanisława  Bęben  –  Dyrektor  Wydziału  Pozyskiwania  Funduszy  Urzędu  Miasta 

Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie 

wyrażenia  woli  przystąpienia  do  projektu  pn.  „Światło  to  Rozwój  –  Olsztyn  –  Rzeszów”  

w ramach osi priorytetowej I – Nowoczesna gospodarka, Działanie 1.4 – Promocja i współpraca 

komponent  Współpraca,  obszar:  tworzenie  polityki  rozwoju  regionalnego  –  

II  runda aplikacyjna w  ramach Programu Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej. Następnie 

przedstawiła uzasadnienie do w/w projektu uchwały  (projekt uchwały wraz  z uzasadnieniem 

stanowi  załącznik  nr  67  do  protokołu).  Wyjaśniła,  że  projekt  będzie  dotyczył  wykonania 

iluminacji świetlnych najważniejszych obiektów, które są atrakcją turystyczną miasta Rzeszowa 

oraz  zorganizowania  warsztatów,  na  których  będą  prezentowane  nowe  techniki  świetlne. 

Dodała,  że wysokość  dofinansowania  unijnego wynosi  90%,  a  10%  to  udział własny Miasta, 

wynoszący 100 000 zł.  

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja Ekonomiczno – Budżetowa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Pan  Andrzej  Dec  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  zwrócił  się  z  prośbą  

o zawiadamianie Radnych o konferencjach, które będą odbywać się w ramach tego projektu. 

 

Radny  Pan  Stanisław  Ząbek  –  pogratulował  Panu  Prezydentowi wysokiego  dofinansowania 

unijnego. Powiedział: „Bez dofinansowania i bez tej uchwały nie mielibyśmy najprawdopodobniej nigdy 

szans na takie podświetlenie, w kontekście innych istniejących potrzeb. Pozostaje nam jeszcze tylko dążyć 

do  tego,  aby Wydział Gospodarki Komunalnej  i  Inwestycji  opracował  założenia,  co  by  należało  zrobić, 

dlatego stawiam wniosek o uruchomienie tego działania.” 

 

Przystąpiono do głosowania: 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do projektu pn. „Światło to Rozwój – 

Olsztyn – Rzeszów” w ramach osi priorytetowej I – Nowoczesna gospodarka, Działanie 1.4 – 

Promocja  i  współpraca  komponent  Współpraca,  obszar:  tworzenie  polityki  rozwoju 

regionalnego  –  II  runda  aplikacyjna  w  ramach  Programu  Operacyjnego  Rozwój  Polski 

Wschodniej (w wersji zaproponowanej) została przyjęta jednomyślnie (21 głosami „za”). 

 

Ad. 47 

 
Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – z upoważnienia Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  użycie  herbu  miasta 

Rzeszowa. Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w projektu uchwały (projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 68 do protokołu). 
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Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja  Promocji  i  Współpracy  z  Zagranicą  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 

uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  użycie  herbu  miasta  Rzeszowa  (w  wersji 

zaproponowanej)  została  przyjęta  20  głosami  „za”,  bez  głosów  przeciwnych,  przy  1  głosie 

wstrzymującym. 

 

Ad. 48 

 
Pan  Roman Holzer  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały w  sprawie  nadania  nazwy  na  terenie miasta  Rzeszowa. 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  w/w  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  

z uzasadnieniem przedstawiony na druku: VIII/1/2011 stanowi załącznik nr 69 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja  Porządku  Publicznego  i Współpracy  z  Samorządami  Osiedlowymi  i  Organizacjami 

Pozarządowymi jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radny  Pan  Jacek Kiczek  –  powiedział:  „Zgłaszam  uwagę  natury  ogólnej w  sprawie  nazewnictwa 

rzeszowskich  ulic:  jest wielu  bohaterów,  którzy  zginęli  za  ojczyznę,  zginęli  za  Rzeszów,  byli  znanymi 

Rzeszowianinami,    tymczasem  nadawane  nazwy  są  zupełnie  neutralne,  np.  ul.  Baśniowa,  ul. Mokra 

Strona. Główna ulica, do której te ulice dochodzą to al. gen. Sikorskiego – jeśli są ulice bohaterów, to kolejne 

też  powinny  być  ulicami  bohaterów. Mieszkańcom  czasem  trzeba  podpowiedzieć,  zasugerować  bardziej 

ambitne nazwy ulic.” 

 

Przystąpiono do głosowania: 

 

Uchwała  w  sprawie  nadania  nazwy  na  terenie  miasta  Rzeszowa  (w  wersji 

zaproponowanej)  została  przyjęta  17  głosami  „za”,  przy  1  głosie  przeciwnym  i  3  głosach 

wstrzymujących. 

 

Ad. 49 

 
Pan  Roman Holzer  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta 

Miasta  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  nadania  nazwy  na  terenie  miasta  Rzeszowa. 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  w/w  projektu  uchwały  (projekt  uchwały  wraz  

z uzasadnieniem przedstawiony na druku: VIII/2/2011 stanowi załącznik nr 70 do protokołu). 

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poinformowała,  że 

Komisja  Porządku  Publicznego  i Współpracy  z  Samorządami  Osiedlowymi  i  Organizacjami 

Pozarządowymi jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała  w  sprawie  nadania  nazwy  na  terenie  miasta  Rzeszowa  (w  wersji 

zaproponowanej)  została  przyjęta  21  głosami  „za”,  przy  1  głosie  przeciwnym,  bez  głosów 

wstrzymujących. 

 

Ad. 49a 

 
Pan  Marcin  Stopa  –  Sekretarz  Miasta  Rzeszowa  –  z  upoważnienia  Prezydenta  Miasta 

przedstawił projekt uchwały w sprawie delegowania radnych Rady Miasta Rzeszowa do Komisji 

Bezpieczeństwa  i Porządku dla Miasta Rzeszowa. Następnie przedstawił uzasadnienie do w/w 

projektu uchwały (projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 71 do protokołu). 

Poprosił o wydelegowanie dwóch przedstawicieli spośród Radnych. 

 

Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – w imieniu Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej zgłosiła 

kandydaturę Radnego Pana Marcina Deręgowskiego. 

 

Radny  Pan  Roman  Jakim  –  w  imieniu  Klubu  Radnych  Prawa  i  Sprawiedliwości  zgłosił 

kandydaturę Radnego Pana Jerzego Cyprysia. 

 

Radny Pan Witold Walawender – zgłosił kandydaturę Radnego Pana Mirosława Kwaśniaka. 

 

Radny Pan Stanisław Ząbek – zgłosił kandydaturę Radnego Pana Waldemara Wywrockiego. 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zaproponował przeprowadzenie 

konsultacji klubowych. 

 

Radny Pan Waldemar Wywrocki – zrezygnował z kandydowania. 

 

Radny Pan Jerzy Cypryś – zrezygnował z kandydowania. 

 

Przystąpiono do głosowania: 

 

Uchwała  w  sprawie  delegowania  radnych  Rady  Miasta  Rzeszowa  do  Komisji 

Bezpieczeństwa  i  Porządku  dla  Miasta  Rzeszowa  (wraz  z  kandydaturami  Radnych:  Pana 

Marcina  Deręgowskiego  i  Pana  Mirosława  Kwaśniaka)  została  przyjęta  jednomyślnie  

(20 głosami „za”). 

 

Ad. 50, 51 
 

Podczas  VIII  sesji  Rady  Miasta  Rzeszowa  Radni  zgłosili  następujące  zapytania,  wnioski  

i interpelacje: 

 

Wniosek Nr VIII/1/2011 – pisemny 

              

1. „W  imieniu  mieszkańców  Osiedla  Załęże  ul.  boczna  Potockiego  proszę  o  ujęcie  
w planach inwestycyjnych na 2011 rok wykonania nawierzchni utwardzonej oraz odwodnienia, 

odprowadzenia wód deszczowych z wymienionego odcinka ulicy. Mieszkańcy zgłaszali wniosek 

na spotkaniu z Prezydentem Ferencem i proszą o jego realizację. 
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2. W  imieniu  mieszkańców  Osiedla  proszę  o  ustawienie  wiaty  przystankowej  MPK  na  zatoce 
autobusowej  przy  al. Niepodległości  od  strony  al. Armii Krajowej,  przy nowo wybudowanym 

osiedlu domów wielorodzinnych.” 

 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Jerzy Jęczmienionka 

 

Interpelacja Nr VIII/2/2011 – pisemna 

                  

„Szanowny Panie Prezydencie, 

Nawiązując  do  pisma Rady Osiedla w/s  zabytkowego  budynku  na  terenie Osiedla  Biała,  który 

przed  rokiem  1945  był  w  użytkowaniu  prawosławnego  organisty  uprzejmie  proszę  o  informację,  jakie 

zamiary wobec w/w budynku posiada Urząd Miasta w zakresie jego dalszego istnienia wobec krytycznego 

stanu  technicznego,  w  jakim  się  znajduje.  Nadmieniam,  że  wymieniony  budynek  zdecydowanie 

uniemożliwia  funkcjonalne  zagospodarowanie  rejonu  skrzyżowania  ul. Miłej  i K. Wojtyły w  kontekście 

obiektów Szkoły Podstawowej i Osiedlowego Domu Kultury.” 

 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Stanisław Ząbek 

 

Interpelacja Nr VIII/3/2011 – pisemna 

                  

„Proszę o ustosunkowanie się do fotografii w kontekście odpowiedzi na interpelację Nr VII/6/2011 

z 10 marca 2011 r. w sprawie pętli Mikołajczyka (47E).” 

 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Jerzy Cypryś 

 

Interpelacja Nr VIII/4/2011 – pisemna 

                  

„Szanowny Panie Prezydencie, 

Bardzo  proszę  o  pilną  odpowiedź  na  moją  interpelację  w  sprawie  przebudowy  ulicy  Zielone 

Wzgórze, od ulicy Leśne Wzgórze w kierunku ul. Dębickiej. W piśmie, które mieszkańcy otrzymali od Pana 

Prezydenta w dniu 23.03.2009 r. były obietnice, że przebudowa zostanie zaproponowana do wprowadzenia 

do budżetu Miasta Rzeszowa w 2009 r. 

W załączeniu: 

 pismo e‐mail od mieszkańców ul. Zielone Wzgórze, 

 dokumentacja zdjęciowa, pismo – odpowiedź od Prezydenta Miasta Rzeszowa. 

Bardzo proszę w imieniu swoim i mieszkańców ul. Zielone Wzgórze o pozytywną odpowiedź. 

Z poważaniem.” 

 

Autor: Radna Miasta Rzeszowa P. Krystyna Wróblewska 

 

Zapytanie Nr VIII/5/2011 – pisemne 

                  

„Przy ul. Staromiejskiej 67 znajduje  się domek  jednorodzinny. Domek od ulicy oddziela  jedynie pas 

wąskiego  chodnika,  znajduje  się  też  znacznie  poniżej  powierzchni  drogi.  Czy  istnieje  możliwość 

zainstalowania kilkumetrowych osłon oddzielających dom od ulicy?  

Przy w/w posesji znajduje  się  również niedokończony  chodnik. Czy  istnieje możliwość przedłużenia 

chodnika do następnej posesji (do mostku)?” 

 

Autor: Radna Miasta Rzeszowa P. Jadwiga Stręk 
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Interpelacja Nr VIII/6/2011 – pisemna 

                  

„Proszę o przedstawienie możliwości poszerzenia ulicy 17 Pułku Ułanów celem poprawy komunikacji 

w  tym  rejonie  i  ewentualnego  przedłużenia  („przebicia”)  tej  ulicy  tak,  aby  było możliwe  usprawnienie  

i polepszenie komunikacji z jednoczesnym zwiększeniem bezpieczeństwa” 

 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Waldemar Szumny 

 

Wniosek Nr VIII/7/2011 – pisemny 

                  

„Zwracam się z wnioskiem o przyspieszenie remontu na odcinku ulicy Hanasiewicza od budynków 20, 

20A, 20B do skrzyżowania z ul. Boya – Żeleńskiego oraz odcinku ul. Boya – Żeleńskiego od skrzyżowania  

z ul. Langiewicza do skrzyżowania z ul. Handlową. 

Nawierzchnię  na  wymienionych  odcinkach  ulic  pokrywa  kostka  granitowa  z  licznymi  dziurami  

i nierównościami. Wymaga pilnego przystąpienia do remontu ww. ulic.” 

 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Marek Strączek 

 

Wniosek Nr VIII/8/2011 – pisemny 

                  

„Zwracam się z wnioskiem o wykonanie oświetlenia ulicy Marcina Filipa (Osiedle „Wilkowyja”).” 

 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Marek Strączek 

 

Interpelacja Nr VIII/9/2011 – pisemna 

                  

„Proszę  o  informację  na  jakim  etapie  jest  realizacja  inwestycji  firmy  „Decathlon”  na  Osiedlu 

„Wilkowyja”?” 

 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Marek Strączek 

 

Interpelacja Nr VIII/10/2011 – pisemna 

                  

„W związku z planowanym uporządkowaniem terenu wokół pomnika Płk. Leopolda Lisa – Kuli przy 

Placu  Farnym  –  wnioskujemy  o  wykonanie  dodatkowych  miejsc  utwardzonych  dla  delegacji  władz 

wojewódzkich,  samorządowych,  wojska,  policji  itd.  i  publiczności  uczestniczącej  

w uroczystościach patriotycznych, religijnych. 

Wnioskujemy  o  likwidację  trawnika  przed  pomnikiem  (gdzie  zawsze  stoją  oficjalne  delegacje)  oraz 

poszerzenie  chodnika  w  kierunku  ul.  Kanałowej  z  różnicą  poziomów  dla  publiczności  –  po  lewej  

i prawej stronie pomnika. 

W załączeniu: 

1) plan Placu Farnego, 
2) historia pomnika.” 

 

Autorzy: Radni Miasta Rzeszowa:  P. Marek  Strączek,  P. Roman  Jakim,  P. Waldemar  Szumny,  

P.  Jadwiga  Stręk,  P.  Krystyna  Wróblewska,  P.  Jolanta  Kaźmierczak,  P.  Kazimierz  Myrda,  

P. Marcin Deręgowski 
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Wniosek Nr VIII/11/2011 – pisemny 

                  

1. „W  imieniu mieszkańców Rzeszowa zwracam się z wnioskiem o zwiększenie o kwotę 68  tys. zł 
pomocy finansowej dla samorządu Województwa Podkarpackiego na bieżącą eksploatację potoków 

Przyrwa, Młynówka  i  innych  cieków wodnych  znajdujących  się  na  terenie miasta Rzeszowa. 

Mieszkańcy  oczekują  na  pomoc  miasta  celem  zabezpieczenia  ich  przed  skutkami  powodzi  

i  podtopień.  Powyższy  wniosek  został  również  przyjęty  i  skierowany  do  Pana  Prezydenta  

i  Komisji  Budżetowej  przez  Komisję  Inwestycji  i  Komisję  Porządku  Publicznego  celem 

wykonania. 

2. W  imieniu  mieszkańców  ul.  Saletyńskiej  proszę  o  ujęcie  w  planach  i  wykonanie  
w  2011  roku  remontu  ulicy  poprzez  położenie  nowej  nawierzchni  oraz  odwodnienie  

ul.  Saletyńskiej. Mieszkańcy wnioskują w  tej  sprawie  do Miejskiego  Zarządu Dróg  od  2008 

roku.” 

 

Autorzy: Radni Miasta Rzeszowa: P. Jerzy Jęczmienionka, P. Waldemar Szumny 

 

Wniosek Nr VIII/12/2011 – pisemny  

                  

„Zgodnie  z  zapisami  Statutu  Miasta  Rzeszowa  w  imieniu  Klubu  Radnych  wnioskuję  

o dołączanie do materiałów na sesję dostarczanych Radnym Miasta informacji i sprawozdań wymienionych 

w §27 pkt 2 Statutu Miasta, do czego Prezydent Miasta jest zobowiązany.” 

 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Jerzy Cypryś 

 

Wniosek Nr VIII/13/2011 – pisemny  

                  

„W  związku  z  licznymi  wnioskami  mieszkańców  oraz  firm  i  instytucji  korzystających  

z  przejazdu  oraz  przejścia  ulicą  i  chodnikiem  przy  ul.  Hanasiewicza  zwracam  się  z  prośbą  

o przebudowę tej ulicy. 

W związku z tym bardzo proszę o rozważenie w zmianach budżetowych oraz po rozstrzygnięciu 

przetargu  na  przebudowę  ul.  Boya  –  Żeleńskiego  zarezerwowania  środków  na  przebudowę  

ul. Hanasiewicza. Wniosek podobnej intencji niejednokrotnie składany był w ostatnich latach poprzez Radę 

Osiedla  Staroniwa  oraz  poprzez  zgłoszenia  na  Komisjach  Inwestycji  i  Gospodarki  Komunalnej  Rady 

Miasta Rzeszowa.” 

 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Waldemar Wywrocki 

 

Wniosek Nr VIII/14/2011 – ustny 

                  

„Ustawa z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, w art. 18 ust. 2 pkt 9 ppkt a, dopuszcza 

uchwalenie  przez  radę  gminy  ogólnych  zasad wydzierżawiania  i  zbywania  nieruchomości  przez wójta. 

Proszę  rozważyć,  czy nie warto  by  było,  aby Rada Miasta Rzeszowa przyjęła uchwałę,  która ustalałaby 

takie zasady dla określonego rodzaju nieruchomości, aby w prostych sprawach, nad którymi nie ma żadnej 

dyskusji, Prezydent mógł sam dokonywać tych czynności.” 

 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Andrzej Dec 
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Wniosek Nr VIII/15/2011 – ustny 

                  

„Proszę  o  udostępnienie  wersji  pisemnej  sprawozdania  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  

nt.  problemów  z  finansowaniem  i  rozbudową  stadionu miejskiego,  przedstawionego  na VIII  sesji Rady 

Miasta Rzeszowa w dniu 29 marca br. oraz korespondencji prowadzonej w tej sprawie pomiędzy Władzami 

Miasta, Marszałkiem Województwa i władzami Klubu „Stal”.” 

 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Jerzy Cypryś 

 

Wniosek Nr VIII/16/2011 – ustny 

 

„Bardzo proszę o zawiadamianie Radnych Miasta Rzeszowa o konferencjach, które będą odbywać 

się w  ramach  projektu  pn.  „Światło  to Rozwój  – Olsztyn  – Rzeszów” w  ramach  osi  priorytetowej  I  – 

Nowoczesna gospodarka, Działanie 1.4 – Promocja i współpraca komponent Współpraca, obszar: tworzenie 

polityki  rozwoju  regionalnego –  II  runda  aplikacyjna w  ramach Programu Operacyjnego Rozwój Polski 

Wschodniej.” 

 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Andrzej Dec 

 

Wniosek Nr VIII/17/2011 – ustny 

 

„Zgłaszam uwagę natury ogólnej w sprawie nazewnictwa rzeszowskich ulic: jest wielu bohaterów, 

którzy  zginęli  za  ojczyznę,  zginęli  za Rzeszów,  byli  znanymi Rzeszowianinami,    tymczasem  nadawane 

nazwy są zupełnie neutralne, np. ul. Baśniowa, ul. Mokra Strona. Główna ulica, do której te ulice dochodzą 

to  al.  gen.  Sikorskiego  –  jeśli  są  ulice  bohaterów,  to  kolejne  też  powinny  być  ulicami  bohaterów. 

Mieszkańcom czasem trzeba podpowiedzieć, zasugerować bardziej ambitne nazwy ulic.” 

 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Jacek Kiczek 

 

Zapytanie Nr VIII/18/2011 – ustne 

 

1. „Dlaczego prace na boisku sportowym „Orlik” w Budziwoju zostały wstrzymane? Kiedy zostaną 
rozpoczęte i zakończone? 

 

2. Skąd wynika opóźnienie w realizacji  inwestycji dot. ul. Budziwojskiej  i Jana Pawła II  i kiedy te 
drogi zostaną zrealizowane?  

 

3. W  imieniu  mieszkańców  proszę  o  remont  ulic:  Herbowej,  Studzianki,  Karmelickiej 
i Jarzębinowej z uwagi na ich zły stan techniczny po okresie zimowym.” 

 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Kazimierz Myrda 

 

Zapytanie Nr VIII/19/2011 – ustne 

 

„Rada  Osiedla  Zalesie  wnioskowała  o  umieszczenie  w  budżecie  miasta  Rzeszowa  na  2011  r. 

inwestycji  pn.  „Budowa  odwodnienia  i  oświetlenia  drogi  przy  ul.  Forsycji”,  jednakże  w  związku  

z tym, że projekt był już na ukończeniu ta inwestycja nie znalazła się w budżecie. Mieszkańcy równolegle 

zabiegali,  aby  w  trakcie  roku  budżetowego  ta  inwestycja  się  znalazła  i  15  marca  2011  r.  otrzymali 

informację,  że  ta  inwestycja  została  zaproponowana  do wprowadzenia  do  budżetu w  2011  r.  i  zostanie 
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rozpatrzona na sesji w dniu 29 marca 2011 r. W  świetle  tej odpowiedzi  i  tego,  że na dzisiejszej sesji nie 

było  tego  punktu  chciałbym  zapytać  na  co  mogą  liczyć  mieszkańcy  ul.  Forsycji  i  kiedy  zostanie 

uwzględniona ich prośba?” 

 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Roman Jakim 

 

Interpelacja Nr VIII/20/2011 – pisemna 

 

„Proszę  o przedstawienie najbliższych  planów  (w  którym miejscu  i  kiedy)  budowy nowej  drogi 

(dróg) łączącej ulice Podmiejską i Kwiatkowskiego.” 

 

Autor: Radny Miasta Rzeszowa P. Waldemar Szumny 

 

Radnym Miasta Rzeszowa przekazano – do wiadomości: 

 

 wykaz zarządzeń Prezydenta Miasta Rzeszowa od 10 lutego do 17 marca 2011 r. (wykaz 

stanowi załącznik nr 72 do protokołu), 

 „Mój  samorząd”  –  raport  ilościowo  –  jakościowy  z  badania  na  temat  jakości  życia  

w Rzeszowie (raport stanowi załącznik nr 73 do protokołu). 

 

Na  VIII  sesji  odbytej  w  dniu  29  marca  2011  r.  Rada  Miasta  Rzeszowa  podjęła 

następujące uchwały: 

 

1. Uchwała  Nr  VIII/126/2011  –  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa na lata 2011 – 2025.  

 

2. Uchwała Nr VIII/127/2011 – w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 

2011 r.  

 

3. Uchwała Nr VIII/128/2011 – w sprawie zmian w uchwale budżetowej Miasta Rzeszowa 

na 2011 r. 

 

4. Uchwała  Nr  VIII/129/2011  –  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  bez  oprocentowania  

w Spółdzielni Mieszkaniowej „Projektant”.  

 

5. Uchwała  Nr  VIII/130/2011  –  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Gminie 

Boguchwała w 2011 roku.  

 

6. Uchwała  Nr  VIII/131/2011  –  w  sprawie  wniesienia  skargi  do  Wojewódzkiego  Sądu 

Administracyjnego w Rzeszowie na uchwałę Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Rzeszowie. 

 

7. Uchwała  Nr  VIII/132/2011  –  w  sprawie  wniesienia  skargi  do  Wojewódzkiego  Sądu 

Administracyjnego w Rzeszowie na uchwałę Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Rzeszowie. 

 

8. Uchwała Nr VIII/133/2011 – w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia 

w  wodę  i  zbiorowego  odprowadzania  ścieków  na  terenie  Gminy  Miasto  Rzeszów 
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9. Uchwała Nr VIII/134/2011 – w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o. o. 

 

10. Uchwała Nr VIII/135/2011 – w sprawie ustalenia wysokości opłat stanowiących dochód 

Gminy Miasta Rzeszowa  za korzystanie  z przystanków przy drogach publicznych  i na 

dworcach w związku ze świadczeniem usług w zakresie regularnego przewozu osób na 

trasach przebiegających przez jej obszar. 

 

11. Uchwała  Nr  VIII/136/2011  –  w  sprawie  uchwalenia  Programu  usuwania  azbestu  

i wyrobów zawierających azbest dla Gminy Miasto Rzeszów na lata 2011 – 2032.  

 

12. Uchwała Nr VIII/137/2011 – w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości.  

 

13. Uchwała Nr VIII/138/2011 – w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości.  

 

14. Uchwała  Nr  VIII/139/2011  –  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie 

nieruchomości położonej przy ul. M. C. Skłodowskiej w Rzeszowie.  

 

15. Uchwała  Nr  VIII/140/2011  –  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie 

nieruchomości położonej przy ul. Ciasnej w Rzeszowie. 

 

16. Uchwała  Nr  VIII/141/2011  –  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie 

nieruchomości położonej przy Al. Tadeusza Rejtana w Rzeszowie na okres 16 lat.  

 

17. Uchwała  Nr  VIII/142/2011  –  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie 

nieruchomości położonej przy ul. Króla Augusta w Rzeszowie na czas nieoznaczony.  

 

18. Uchwała  Nr  VIII/143/2001  –  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie 

nieruchomości na czas nieoznaczony.  

 

19. Uchwała  Nr  VIII/144/2011  –  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie 

nieruchomości na czas nieoznaczony.  

 

20. Uchwała Nr VIII/145/2011 – w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na 

czas nieoznaczony.  

 

21. Uchwała Nr VIII/146/2011 – w  sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od odwołania 

darowizny  nieruchomości  położonej  w  Rzeszowie  przy  ul.  Bulwarowej  1  na  rzecz 

Uniwersytetu Rzeszowskiego w przypadku niewykorzystania  tej nieruchomości na  cel, 

na który została darowana.  

 

22. Uchwała Nr VIII/147/2011 – w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy 

ul. Zawiszy Czarnego w Rzeszowie.  

 

23. Uchwała Nr VIII/148/2011 – w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy 

ul. Dołowej w Rzeszowie. 

 51



24. Uchwała Nr VIII/149/2011 – w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy 

ul. Strażackiej w Rzeszowie.  

 

25. Uchwała Nr VIII/150/2011 – w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonej przy 

ul. Powstańców Listopadowych w Rzeszowie. 

 

26. Uchwała  Nr  VIII/151/2011  –  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonych  

w Rzeszowie.  

 

27. Uchwała Nr  VIII/152/2011  – w  sprawie wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości 

niezabudowanej położonej w Rzeszowie przy ulicy Przemysłowej.  

 

28. Uchwała  Nr  VIII/153/2011  –  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  lokalu 

mieszkalnego  oraz  udzielenie  bonifikaty  od  nieruchomości  lokalowej  położonej  przy  

ul. Towarnickiego 4 w Rzeszowie na rzecz Województwa Podkarpackiego. 

 

29. Uchwała  Nr  VIII/154/2011  –  w  sprawie   przyjęcia  oświadczenia  zawierającego 

stanowisko. 

 

30. Uchwała  Nr  VIII/155/2011  –  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  

i przechodu oraz zmiany trasy służebności.  

 

31. Uchwała Nr VIII/156/2011 – zmieniająca uchwałę w  sprawie Programu Stypendialnego 

Miasta Rzeszowa.  

 

32. Uchwała  Nr  VIII/157/2011  –  w  sprawie  realizacji  projektu  w  ramach  Programu 

Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

 

33. Uchwała Nr VIII/158/2011  – w  sprawie  rozwiązania Zespołu  Szkół Nr  3 w Rzeszowie 

oraz  likwidacji  Technikum  Nr  3  w  Rzeszowie,  Zasadniczej  Szkoły  Zawodowej  Nr  2  

w Rzeszowie i Szkoły Policealnej Nr 3 w Rzeszowie.  

 

34. Uchwała Nr VIII/159/2011 – w sprawie zmiany siedziby Zespołu Szkół Energetycznych  

w Rzeszowie. 

 

35. Uchwała Nr VIII/160/2011 – w sprawie utworzenia Zespołu Szkół Nr 6 w Rzeszowie.  

 

36. Uchwała  Nr  VIII/161/2011  –  w  sprawie  utworzenia  Przedszkola  Publicznego  Nr  27  

w Rzeszowie. 

 

37. Uchwała Nr VIII/162/2011  – w  sprawie utworzenia Zespołu Szkolno – Przedszkolnego  

Nr 7 w Rzeszowie.  

 

38. Uchwała Nr VIII/163/2011 – w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie zmiany granic 

miasta Rzeszowa oraz wystąpienia z wnioskiem w sprawie zmiany granic.  

 

39. Uchwała  Nr  VIII/164/2011  –  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  

Nr  33/1/2011  Studium Uwarunkowań  i  Kierunków  Zagospodarowania  Przestrzennego 

Miasta Rzeszowa w rejonie ulicy Boya – Żeleńskiego w Rzeszowie.  
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40. Uchwała  Nr  VIII/165/2011  –  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  

Nr  217/3/2011,  uchwalonego  w  konturze  ABCDEFGHI,  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  45/2/2001  zespołu  usług  publicznych  

i komercyjnych przy ul. Litewskiej w Rzeszowie.  

 

41. Uchwała  Nr  VIII/166/2011  –  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  

Nr  218/4/2011  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  14/1/98  

w rejonie ulic: Strzyżowskiej, Ustrzyckiej, Dukielskiej i Krośnieńskiej w Rzeszowie. 

 

42. Uchwała  Nr  VIII/167/2011  –  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego 

Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  219/5/2011  w  rejonie  ulic  Przemysłowej  

i Boya – Żeleńskiego w Rzeszowie.  

 

43. Uchwała  Nr  VIII/168/2011  –  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego 

Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  220/6/2011  terenu  pod  drogę  publiczną 

zbiorczą na osiedlu Wilkowyja w Rzeszowie.  

 

44. Uchwała Nr VIII/169/2011 – w  sprawie wniesienia  skargi na  rozstrzygnięcie nadzorcze 

Wojewody Podkarpackiego.  

 

45. Uchwała Nr VIII/170/2011  – w  sprawie wyrażenia  zgody na przekazanie przez Gminę 

Miasto Rzeszów zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej.  

 

46. Uchwała Nr VIII/171/2011  – w  sprawie wyrażenia  zgody na przekazanie przez Gminę 

Miasto Rzeszów zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej. 

 

47. Uchwała  Nr  VIII/172/2011  –  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przyjęcie  zadania  

z zakresu pomocy społecznej. 

 

48. Uchwała  Nr  VIII/173/2011  –  w  sprawie  określenia  trybu  i  sposobu  powoływania  

i odwoływania członków Miejskiego Zespołu  Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania.  

 

49. Uchwała Nr VIII/174/2011 – w sprawie wyrażenia opinii na temat czasowego zawieszenia 

działalności  Oddziału  Chirurgii  Naczyniowej  Szpitala  Miejskiego  im.  Jana  Pawła  II, 

wchodzącego  w  skład  Samodzielnego  Publicznego  Zespołu  Opieki  Zdrowotnej  Nr  1  

w Rzeszowie. 

 

50. Uchwała Nr VIII/175/2011 – w sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej Nr 1 w Rzeszowie.  

 

51. Uchwała  Nr  VIII/176/2011  –  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do  realizacji 

projektu  pn.  „Promocja  gospodarcza  miasta  Rzeszowa  poprzez  udział  w  imprezie 

targowo  – wystawienniczej  PARIS AIR  SHOW  2011” w  ramach Osi  priorytetowej  I  – 

Konkurencyjna  i  innowacyjna  gospodarka,  Działanie  1.4  –  Promocja  gospodarcza  

i aktywizacja inwestycyjna regionu, schemat B – Projekty pozainwestycyjne Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2007‐2013. 
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52. Uchwała Nr VIII/177/2011  – w  sprawie wyrażenia woli  przystąpienia  do  projektu  pn. 

„Światło  to Rozwój – Olsztyn – Rzeszów” w  ramach osi priorytetowej  I – Nowoczesna 

gospodarka,  Działanie  1.4  –  Promocja  i  współpraca  komponent  Współpraca,  obszar: 

tworzenie  polityki  rozwoju  regionalnego  –  II  runda  aplikacyjna  w  ramach  Programu 

Operacyjnego Rozwój Polski Wschodniej. 

 

53. Uchwała  Nr  VIII/178/2011  –  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  użycie  herbu  miasta 

Rzeszowa. 

 

54. Uchwała Nr VIII/179/2011 – w sprawie nadania nazwy na terenie miasta Rzeszowa. 

 

55. Uchwała Nr VIII/180/2011 – w sprawie nadania nazwy na terenie miasta Rzeszowa. 

 

56. Uchwała Nr VIII/181/2011 – w sprawie delegowania radnych Rady Miasta Rzeszowa do 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku dla Miasta Rzeszowa. 

 

Pan  Andrzej Dec  –  Przewodniczący  Rady Miasta  Rzeszowa  – w  związku  z wyczerpaniem 

porządku obrad zamknął obrady VIII sesji Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Obrady trwały od godz.  830 do godz. 1650. 

Na tym protokół zakończono. 

     

                         Przewodniczący  

Rady Miasta Rzeszowa 

 

           Andrzej Dec 

 

Protokołowała: 

 

Patrycja Zagaja 

 

 

Sprawdził: 

 

    Dyrektor 

Biura Rady Miasta Rzeszowa 

 

           Mirosław Kubiak 


